
T Ý D E N Í K  M O S T E C K A

č í s l o  3 8 – 3 9  |  3 0 .  z á ř í  2 0 2 2  |  r o č n í k  2 5   c e n a  8   K č

PRO AKTUÁLNÍ ZPRAVODAJSTVÍ SLEDUJTE WWW.HOMERLIVE.CZ

Folková skupina Kvinta|Studio3 Most
12. 10. od 19 hodin | Vstupné: 150 Kč

Večer plný hostů a překvapení

Vážení  
spoluobčané,

podpory, které se mi do-
stalo v prvním kole senát-
ních voleb, si velice vážím 
a děkuji za ni. Vítězství 
v  prvním kole je dobrým 
signálem toho, že Mostec-
ko by si po 12 letech přá-
lo na pozici senátora pro 
daný volební obvod změnu. V tomto týdnu budeme praco-
vat na tom, abychom přesvědčili voliče, kteří mě podpořili 
v prvním kole senátních voleb, ale i ty, kteří nám jako hnu-
tí ProMOST dali svou podporu ve volbách do Zastupitelstva 
města Mostu, aby se zúčastnili i druhého kola senátních vo-
leb a podpořili mě. Zároveň se pokusíme oslovit i voliče kan-
didátů, kteří v rámci prvního kola senátních voleb neuspěli, 
abychom získali jejich podporu. 

Je důležité, aby Mostecko, které má své problémy, bylo ře-
šeno nejen z pozice samospráv, ale i prostřednictvím obou 
komor parlamentu. Spolu s  poslanci zvolenými za Ústec-
ký kraj  se pokusíme tyto problémy zvednout a nastartovat 
proces pro jejich zmírnění. Takový proces lze realizovat pro-
střednictvím změn v zákonných normách, což je záležitost 
velmi nepopulární, ale bohužel pro naše problémy nutná. 

Rád bych požádal všechny voliče, přijďte k volbám do Se-
nátu  ve dnech 30. září a 1. října 2022 a podpořte mě v těch-
to volbách. Jen tak je zde reálná šance na řešení problémů. 
Není čas promarnit dalších 6 let. 

Volte srdcem a zvolte změnu
Děkuji

Jan Paparega, primátor města Mostu

MOSTECKO - V pátek 30. září od 14 do 22 hodin a v sobotu 1. října od 8 do 
14 hodin definitivně rozhodneme, kdo bude Mostecko reprezentovat v Se-
nátu. Rozhodovat se budeme mezi vítězem prvního kola, mosteckým primá-
torem Janem Paparegou, a druhou na pásce, lékařkou Alenou Dernerovou. 

Jan Paparega získal  v senátních volbách na Mostecku 31,59 procent hla-
sů. Alena Dernerová 31,36 procent hlasů. Pravidla říkají, že pokud nemá 
ani jeden z kandidátů nadpoloviční většinu všech platných hlasů, proběh-
ne druhé kolo. V něm zvítězí kandidát, který získá vyšší počet hlasů. Hla-
sovací lístky pro druhé kolo dostanou voliči v den voleb přímo ve voleb-
ních místnostech. 

Ivana Turková a Hana Aulická Jírovcová podpoří Jana Paparegu

Ivana Turková: „Šanci by měl dostat dosavadní primátor Mostu Jan Papa-
rega. Je v plném aktivním věku, silný a schopný prosazovat zájmy našeho re-
gionu. Jako každý muž má své ego a bude se určitě chtít prosadit i v celostát-
ní politice a pomoci Mostecku. Proto v pátek půjde můj hlas právě jemu. Jeho 
práci v Senátu budu sledovat, protože když se nemohu bít za zájmy nás všech 
já,  pevně věřím, že to udělá právě on. Chtěla bych požádat všechny voliče, 
kteří dali hlas mně, aby nyní ve 2. kole podpořili primátora Paparegu. Moc-
krát vám za to děkuji.“

Hana Aulická Jírovcová: „Tyto volby jsou pro region velmi důležité, a pro-
to vás, milí voliči, žádám, abychom šli ve druhém kole podpořit Jana Papa-
regu. Současný primátor města Mostu dokáže přenést problémy regionu na 
půdu Senátu a otevřít potřebná témata ke slibnému řešení. Zcela určitě bu-
de ‚prodlouženou rukou‘ našeho regionu v Praze a díky němu Most nezapad-
ne mezi jinými tématy.“

Výsledky senátních voleb 23. a 24. září – I. kolo
1. Mgr. Jan Paparega  –  31,59 %, 8 671 hlasů
2. MUDr. Alena Dernerová –  31,36 %, 8 608 hlasů
3.  Ing. Ivana Turková  – 23,85 %, 6 547 hlasů
4. Ing. Hana Aulická Jírovcová   – 12,13 %, 3 331 hlasů
5. Michal Moravec  – 1,05 %, 290  hlasů

V 1. kole senátních voleb na tom bylo s volební účastí nejhůře Mostecko. 
Senátora přišlo volit pouhých 32,74 procent voličů. Naopak nejvyšší voleb-
ní účast, 47,86 procent, zaznamenala Jihlava.                                             (red)

Kdo do Senátu? Rozhodne 2. kolo!

Vážení čtenáři,
příští číslo týdeníku

Homér vyjde
14. října 2022.
Vaše redakce

ŠPACÍR  
LITVÍNOVEM

LITVÍNOV – Mostecké mu-
zeum zve 6. října od 16 hodin 
na Dendrologickou vycházku 
věnovanou pěstovaným i planě 
rostoucím dřevinám centra Lit-
vínova. Sraz je v 16 hodin před 
kostelem sv. Michaela archan-
děla. Vede Vít Joza (joza.v@
omgm.cz).

STRAUSS 
V DIVADLE

MOST – Festivalový orches-
tr Petra Macka zahájí 10. říj-
na v 19 hodin v Městském  di-
vadle  v Mostě 32. koncertní se-
zonu. Na programu jsou melo-
die Franze Schuberta a Johanna 
Strausse.  Diriguje Martin Pe-
schik. Vstupné 300 Kč. 

MALOVÁNÍ 
S LAKOMCEM

MOST – Oblastní muzeum 
a galerie v Mostě zve na „Kurz 
malování suchým pastelem pro 
začátečníky i pokročilé“ (od 
10 let) s malířem Pavlem Lako-
mým. Cena lekce 1 000 Kč, in-
formace  na tel. 774 196 158 ne-
bo na: p.lakomec@email.cz.

31,59 % 31,36 %

Jan Paparega Alena Dernerová
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Sportovní hala v aplikaci
MOST – Sportovní hala Most připravila další novinku. Aplikaci Spor-
tovní hala Most.

V aplikaci, kterou si můžete stáhnout do mobilů, najdete  všech-
ny důležité informace o areálech, které má  sportovní hala ve správě 
- kontakty, otevírací doby apod. Sportovci, rodiče a ostatní návštěv-
níci mohou nahlédnout do rozpisů tréninků a zápasů na jednotlivých 
sportovištích. Aplikace je ke stažení na Google Play a App Store.  (nov)

Palo Seriš U kasy
MOST – Do Studia3 Ponte records zaví-
tá 13. října slovenský herec Palo Seriš 
s představením „Pri kase“.

Jedná se o  parodii na dnešní kon-
zumní společnost vycházející jak 
z reálného, tak z absurdního základu. 
Směs stand-up comedy a pohybového 
herectví ze světa obchodu, bez jehož 
návštěvy si pomalu neumíme předsta-
vit jediný den. Začátek představení je 
v 19 hodin, vstupné: 200 Kč.                         

(nov)
Palo Seriš žije 
autorským divadlem

Archeolog ve Studiu3
MOST - Archeolog  Aleš Káčerik představí 10. října od 17 hodin ve 
Studiu 3 Ponte records  naleziště z pozdní doby kamenné ve Vikle-
ticích u Nechranic a záchranný archeologický výzkum v pískovně 
u Soběsuk nad Ohří.

Přednáška představí nejznámější středoevropské archeologické 
naleziště kultury se šňůrovou keramikou z konce pozdní doby ka-
menné cca 2800 – 2400 př. n. l. ve Vikleticích u Nechranic a dále 
záchranný archeologický výzkum v pískovně u Soběsuk nad Ohří. 
Ten provádí od roku 2020 společnost Archeo Sever o. p. s., a nava-
zuje tak na dlouhodobý výzkum Regionálního muzea K. A. Polánka 
v Žatci.  Aleš Káčerik je archeolog neziskové organizace Archeo Se-
ver o. p. s., zabývající se obdobím mladší doby kamenné v severozá-
padních Čechách.  Vstupné: 60 Kč, Studio3 najdete pod Městskou 
knihovnou Most – vchod od ZUŠ Mostekevská.                        (nov)

Jan Paparega
ProMOST

Markéta Stará
ProMOST

Marek Hrvol
ProMOST

Vlastimil Vozka
ProMOST

Sáša Štembera
ProMOST

Petr Formánek
ProMOST

Jaroslav Hrvol
ProMOST

Daniel Dunovský
ProMOST

Václav Zahradníček
ProMOST

Jan Korba
ProMOST

Zbyněk Jakš
ProMOST

Barbora Štempáková
ProMOST

Pavla Chotěborská
ProMOST

Lukáš Bednařík
ProMOST

Ondřej Málek
ProMOST

Olga Šrůtová
ProMOST

Tiep Luu Danh
ProMOST

Stanislav Woznica
ProMOST

Vladimír Kubík
ProMOST

Ing. Jiří Turis
ProMOST

Alois Malý
ProMOST

Ivana Hvězdová
ANO 2011

Jan Schiller
ANO 2011

Berenika Peštová,
ANO 2011

Jana Falterová Zudová
ANO 2011

Alexandr Agh
ANO 2011

Patricie Prokešová
ANO 2011

Lubomíra Mejstříková
ANO 2011

Lenka Bombera Piskačová
ANO 2011

Jitka Urbánková Mikulová
ANO 2011

Jana Škudrnová
ANO 2011

Jarmila Fuchsová
SPD+Trikolora

Martin Strakoš
SPD+Trikolora

Renáta Císařová
SPD+Trikolora

Pavel Gál
SPD+Trikolora

Josef Fiala
SPD+Trikolora

Roman Lenský
SPD+Trikolora

Jiří Nedvěd
SMM

Hana Aulická Jírovcová
SMM

Milan Rybák
SMM

Martin Domín
SMM

Pavel Lisický
SMM

Alena Dernerová
ODS a NEZÁVISLÍ

Roman Houska
ODS a NEZÁVISLÍ

Daniel Drtík
ODS a NEZÁVISLÍ

Kdo usedne v zastupitelstvu

ProMOST 
Obhajované mandáty 16 
Získané mandáty 21
Skóre + 5 
Sdružení Mostečané Mostu 
Obhajované mandáty 8 
Získané mandáty 5 
Skóre  - 3
ANO 2011 
Obhajované mandáty 9 
Získané mandáty 10
Skóre  + 1

Piráti a Zelení pro Most 
Obhajované mandáty 4 
Získané mandáty 0
Skóre - 4
KSČM 
Obhajované mandáty 4 
Získané mandáty 0
Skóre  - 4
ODS 
Obhajované mandáty 4 
Získané mandáty 3
Skóre - 1 

ČSSD 
Obhajované mandáty 0
Získané mandáty 0
Skóre 0 
SPD + Trikolora
Obhajované mandáty 0 
Získané mandáty 6
Skóre + 6
Občané městu, město občanům 
Obhajované mandáty 0 
Získané mandáty 0
Skóre 0 

Zelení a Piráti – 30 063 hlasů 
(4,56 %)
KSČM – 26 492 (4,02 %)
ČSSD -7 011 hlasů (1,06 %)
Občané městu, město obča-
nům – 1 085 (0,16 %)
Demokratická strana zelených 
- ZA PRÁVA ZVÍŘAT — sdru-
žení DSZ - ZA PRÁVA ZVÍ-
ŘAT a NK – 725 hlasů (0,11 %)

Při předchozích volbách by-
la v Mostě volební účast 31,57 

procent, což bylo  16 673 voličů. 
Pro zajímavost: při komunál-

ních volbách před čtyřmi roky 
se o křeslo v městském zastupi-
telstvu ucházelo 14 politických 
stran a hnutí, letos jich bylo 10. 

                                      (nov)

Ustavující zasedání nově zvo-
leného zastupitelstva  svolává 

dosavadní primátor. Musí však 
uplynout lhůta pro podání návr-

hu soudu na neplatnost voleb ne-
bo neplatnost hlasování. Zastu-
pitelstvo se  pak musí konat  do 
15 dnů ode dne uplynutí této lhů-
ty. V případě, že platnost voleb 
nebo hlasování nikdo „nenapad-
ne“, ustavující zastupitelstvo pro 

nové volební období se musí ko-
nat nejpozději 24. října.  Ustavu-
jícímu zasedání předsedá zpravi-
dla dosavadní primátor, případ-
ně nejstarší člen zastupitelstva  do 
doby, než je zvolen starosta nebo 
místostarosta.                           (nov)

Nejvíce  
hlasů 
2018

MUDr. Alena Dernerová -  
5 239 hlasů
Mgr. Jan Paparega - 5 102 
hlasů

Nejvíce  
hlasů 
2022

Mgr. Jan Paparega – 6 868 
hlasů
Ing. Markéta Stará – 6 453 
hlasů 
(MUDr. Alena Dernerová – 
1 525 hlasů)

Kdy se svolá ustavující zastupitelstvo?
MOST - Počet radních, náměstků a také obsazení postů primátora, 
náměstků a radních určí nově zvolení zastupitelé na svém ustavu-
jícím zasedání  po složení předepsaného slibu. Zastupitelstvo zvo-
lí také předsedy finančního a kontrolního výboru. 

Kolik nás v Mostě volilo? 
MOST – Během těchto voleb byla v Mostě volební účast 32,05 pro-
cent, což představuje 16 272 voličů.

Do zastupitelstva  
se nedostali 

V předchozím volebním ob-
dobí jich bylo šest.V mosteckém 
zastupitelstvu tentokrát neza-

sedne žádný z Pirátů a Zelených  
a z KSČM. Do zastupitelstva se 
naopak poprvé v novodobé his-

torii komunálních voleb dostalo 
SPD + Trikolora. 

ProMOST – 270 604 hlasů 
(41,12 %)

ANO 2011 – 134 149 hlasů 
(20,38 %)

SPD + Trikolora – 79 652 
hlasů (12,10 %)

Sdružení Mostečané Mostu  
– 62 904 hlasů (9,55 %)

ODS a Nezávislí kandidáti – 
45 316 hlasů (6,88 %)

V zastupitelstvu bude o jeden klub méně
MOST - Do pětačtyřicetičlenného městského zastupitelstva used-
ne ve volebním období 2022 – 2026 celkem  5 volebních subjektů. 

Kdo kolik ztratil, kdo kolik získal…



Dobrý den, od světelné kři-
žovatky za hlavní poštou smě-
rem k Lidlu je v trávě vyšlapa-
ná cesta. Je možné sem insta-
lovat velké pochůzné dlaždi-
ce, jako je tomu například od 
parkoviště k Rozkvětu?

Pokládka velkoplošné dlažby 
bude realizována podle finanč-
ních možností do konce letoš-
ního roku nebo v  průběhu ro-
ku příštího.

Proč do současné doby nezačala výstavba parkoviště na místě 
bývalé 17. ZŠ na Liščím Vrchu? V květnu 2022 bylo vypsáno vý-
běrové řízení na zhotovitele stavby. Následně v červnu 2022 mě-
la být mezi městem a zhotovitelem podepsána smlouva a stavba 
měla začít. Máme září 2022 a stavba ještě nezačala.

Souběžně s veřejnou zakázkou na realizaci stavby „Parkoviště 
v ul. Okružní v Mostě“ probíhalo stavební řízení, tedy zajištění sta-
vebního povolení. Stavební povolení bylo vydáno 22. 7. 2022 a na-
bylo právní moci 23. 8. 2022. Smlouva s vybraným dodavatelem, 
společností Herkul a.s., byla uzavřena dne 22. 8. 2022. Dle smlou-
vy o dílo byl zhotovitel vyzván k převzetí staveniště, které proběhlo 
dne 6. 9. 2022 a dne 13. 9. 2022 byly zahájeny stavební práce. Stav-
ba tedy již probíhá a pravděpodobně bude dokončena v jarních mě-
sících roku 2023. 

Odpovídá primátor města Mostu
Jan Paparega
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Necelá třetina peněz půjde na 
rekonstrukci Repre. Další do-
tační prostředky chce radnice 
ještě sehnat a zbývající část za-
platit z naspořených prostředků.  
Zásadní posun udělala dota-
ce z výzvy Integrované strategie 
Ústecko-chomutovské aglome-
race. „Most uspěl s osmi projekty  
s podporou 929 milionů korun. 
Největší část, 360 milionů korun, 
má město alokováno na rekon-
strukci Repre, které by už tak nic 
nemělo bránit,“ potvrdila mluv-
čí mosteckého magistrátu Klára 
Vydrová.  

Přislíbeno bylo také financo-
vání projektů z oblasti dopravy 
a vzdělávání.  Například  roz-
šíření přestupního terminá-
lu u vlakového nádraží, systém 
světelně řízených křižovatek 
s dynamickým řízením, navýše-
ní kapacity mateřských školek, 
vybudování odborných učeben 
a další.  „Projekty, na které po-
plynou peníze z  dotace, jsou ve 

stádiu připravenosti. Těší mne, 
že se nám podařilo získat téměř 
jednu miliardu korun. Za pomo-
ci těchto finančních prostředků 
konečně dotáhneme do konce ze-
jména rekonstrukci Repre a jeho 
přilehlého okolí, o což jsme usi-
lovali poslední roky. Zajistili jsme 
tak financování jedné z význam-
ných ikon našeho města, kultur-
ního stánku, který Mostečanům 
schází,“ nechal se slyšet primá-
tor Jan Paparega a dodal: „Po-
kud se budeme podílet na řízení 
města, je Repre naší prioritou čís-
lo jedna. Splníme, co jsme slíbili 
a Repre opravíme!“ 

Rekonstrukce Repre počítá 
s  náklady přesahujícími miliar-
du korun.  V  jednání jsou pro-
to další dotační prostředky, a to 
v  rámci Národního plánu roz-
voje u ministerstva pro místní 
rozvoj. „Projekt Repre je zařa-
zen mezi brownfieldy a na před-
ní příčky v rámci celé ČR. Mohlo 
by se podařit získat dalších dvě či 

tři sta milionů. Rozhodne se ještě 
v  průběhu letošního roku,“ uve-
dl primátor. Město by využilo 
také prostředky ze svých rezerv 
a v úvahu připadá i úvěr. 

V  závislosti na dotacích jsou 
připravené dvě varianty pro re-
alizaci. Oprava Repre dle aktua-
lizovaného projektu, který počí-
tá s umístěním nového planetá-

ria, multikina a s přestěhováním 
knihovny. 

Záložní variantou je pak 
opravit Repre bez možnosti no-
vé knihovny, multiplexu a dal-
ších vymožeností, zároveň ale 
tak, aby Repre bylo důstojným 
a funkčním kulturním stán-
kem, které v centru nebude dě-
lat ostudu.                              (sol)

Město Most dostalo miliardu
Pustí se do opravy Repre

MOST – Městu Most přiklepli téměř miliardovou dotaci. Rekon-
strukce Repre se tak posunula o velký krok k realitě.

Ikona města Mostu a v poslední době jedna z nejdiskutovanějších sta-
veb se může těšit na zahájení rekonstrukce.

Zavedení systému včetně 
zkušebního provozu by měla po 
podpisu smlouvy trvat přibližně 
18 měsíců. Cestující by tak „na 
jednu jízdenku“ v  rámci kraje 
mohli cestovat v  příštím roce. 
„Dopravní podnik zodpovídá do-
tazy účastníků řízení. Lhůta pro 
podání nabídek se prodloužila 
z 9. září na 18. října 2022,“ uve-
dl ředitel Dopravního podniku 
měst Mostu a Litvínova Daniel 
Dunovský.

Na pořízení odbavovacího 
systému využije dopravní pod-
nik dotaci.  „Městu byla přislíbe-
na dotace na projekt druhé eta-
py modernizace a rekonstrukce 
tramvajové trati Most – Litvínov 
s celkovou podporou 1 miliardy  
a na nový elektronický odbavo-
vací systém  s přislíbenou podpo-
rou 38 milionů korun, který bude 
kompatibilní s ostatními odbavo-
vacími systémy ostatních doprav-
ců zapojených do celokrajského 

integrovaného dopravního systé-
mu Ústeckého kraje,“ uvedl pri-
mátor Mostu Jan Paparega.

Dotace pokryje 85 procent 
nákladů, zbývající prostředky 
uhradí dopravní podnik. „No-
vý odbavovací systém umožní 
cestujícím odbavování bezkon-
taktními čipovými kartami DÚK 
a platebního kartami,“ řekl ře-
ditel dopravního podniku. No-
vý systém zjednoduší platební 
styk při nákupu jízdenek. „Nově 
bude zřízen na webu dopravního 
podniku e-shop pro dobíjení elek-
tronické peněženky i časového 

jízdného na čipové karty. I pře-
sto, že cílem projektu je zvýšení 
podílu, platby hotovostí zůstanou 
zachovány – ve vozech budou in-
stalovány samoobslužné kasičky 
pro platbu v hotovosti,“ doplnil 
Daniel Dunovský.

Stávající odbavovací systém 
v  MHD na Mostecku je zasta-
ralý a nevyhovuje již nárokům 
cestujících a ani objednatelů 
dopravy. Není již kompatibil-
ní s ostatními dopravci a chybí 
mu i některé funkcionality, kte-
ré v době jeho pořízení ještě ani 
neexistovaly.                          (sol)

Zakázka na nový odbavovací systém se prodlužuje
MOST – Veřejná zakázka na nový odbavovací systém se prodlužu-
je o více než měsíc.

Nejhranější komedie klasi-
ka Williama Shakespeara Sen 
noci svatojánské je o lásce, kte-
rá donutí čtveřici mladých mi-
lenců k riskantnímu činu: ocit-
nou se na útěku v hlubokém le-
se. Zde však uprostřed magic-
ké noci vládnou bytosti z jiných 
světů a osudy smrtelníků se pro-
plétají a obracejí naruby. Nedo-
sti na tom, nedaleko ještě zkou-
ší skupinka amatérských diva-
delníků (v civilním životě řeme-
slníků) komedii o osudové lásce 
a jsou zkoušením natolik zauja-
tí, že si nevšímají vůbec ničeho, 

ani toho, jak se okolní les hemží 
zamilovanými páry. 

Jako THESEUS, aténský vé-
voda, se představí Jan Beneš, 
jako HIPPOLYTA, králov-
na Amazonek, Theseova snou-
benka - Veronika Týcová, a ja-
ko LYSANDR - Lukáš Kofroň. 
Výpravná inscenace si vyžá-
dala velké nasazení a obsaze-
ní. V dalších rolích se objeví ce-
lá plejáda herců, hereče herců, 
hereček i externistů. První ve-
černí repríza je naplánována na 
11. října od 17 hodin. 

(nov)

Divadelní premiéra: Sen noci svatojánské
MOST – Městské divadlo Most uvede 30. září premiéru svatební ko-
medie plné humoru, magie a lásky, která překoná všechna příko-
ří - hru  Williama Shakespeara Sen noci svatojánské.

Oplocení uzavře  
silnici na čtyřpruh  

MOST – Od 10. až 16. října bude kvůli dostavbě oplocení uzavřena 
část rychlostní silnice I/13 v Mostě. V této době řidiči nebudou moci 
sjet z kruhového objezdu na Chanovské na čtyřpruh I/13, ale ani na-
jet tudy v opačném směru. 

Objízdná trasa povede v délce 4 kilometry a šoféři budou moci jet 
ulicemi Pod Lajsníkem a Vtelenská.  „Důvodem pro dokončení oplo-
cení je přebíhající zvěř a zaznamenané nehody. Toto oplocení, které 
je v současné době už vybudováno, se prodlužuje, a to až ke kruhové-
mu objezdu ulice Pod Lajsníkem. Z tohoto důvodu bude uzavřen ná-
jezd a sjezd na I/13 a řidiči budou muset využít objížďku,“ upřesnila 
mluvčí mosteckého magistrátu Klára Vydrová.                             (sol)

Linka k jezeru končí
MOST - Dopravní podnik  měst Mostu a  Litvínova ukončí 

od 1. října letní provoz na linkách číslo 16 a 30, které zajišťují dopra-
vu k jezeru Most. V zimním období bude dopravu k jezeru Most za-
jišťovat opět pouze linkou 16. Všechny spoje linky 30 budou ukon-
čeny na Nádraží.                                                                              (nov)

Coworking je sdílená kan-
celář pro začínající podnikate-
le, startupisty, freelancery, men-
ší projektové týmy a další tvůr-
čí osobnosti, které potřebují 
prostor pro práci. Může ji vy-
užít každý, kdo chce realizovat 
své nápady a setkat se s podob-
ně smýšlejícími lidi a vzájemně 
se inspirovat.

Kromě moderního zázemí  
pro práci se návštěvníci  mo-

hou těšit na celou řadu akcí 
a workshopů. Zázemí je vyba-
veno kancelářským nábytkem  
a počítačovou sítí s interneto-
vým připojením a sdílenou sí-
ťovou tiskárnou. Součástí bu-
de vybavená kuchyňka, sociální 
zařízení, místo pro odpočinek 
a jednací místnost s projekto-
rem. Místo si lze rezervovat pře-
dem na como@mesto-most.cz.

(nov)

V pasáži U Lva se otevře COWORKING
MOST – Už za pár dnů, 5. října, se v pasáži U Lva slavnostně otevře  
coworkingové centrum. Najdete jej v místě, kde dříve bývalo papír-
nictví.

Coworkingové centrum pro podnikatele se otevře v pasáži U Lva, v pro-
storách po bývalém papírnictví. Coworking vznikl v roce 2005 v americ-
kém San Franciscu a  začal se rozšiřovat i do zbytku světa. Kromě ostat-
ních výhod je podstatná funkce sociální nebo psychologická. Takovéto 
pracovní prostředí rozvíjí kreativitu a pomáhá začleňovat jedince, kteří 
by jinak pracovali sami doma.

Komedie plná humoru, 
magie a lásky se blýskne 
i zajímavými kostýmy.

WMS partnerem
coworkingového centra

MOST - Partnerem projektu Coworking 
Most - COMO, který se v Mostě oficiálně 
spustí 5. října, je společnost WMS Most.

Ve sdílených kancelářích coworkingové-
ho centra se mnoha začínajícím podnika-
telům a mladým mosteckým firmám po-
daří rozjet podnikání. Budete zde praco-
vat v příjemných kancelářích, v inspirativní 
komunitě podobně motivovaných lidí a hlavně se stabilním interne-
tovým připojením od WMS.                                                           (nov)
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Star Gym Fitness Centrum
PŘIDEJ SE K NÁm

Stargym je to pravé místo pro vaše sportování

V našem studiu máme pro vás tým  
profesionálně vyškolených osobních trenérů.

Stargym tým pro vás vybral jen ty nejlepší stroje

KDE NÁS NaJDEtE
Adresa: Višňová 983, Most, 434 01

+420 604 392 608, info@stargymfitness.cz
Pracovní doba: 

Po — Pá: 7 — 22 h | So — Ne: 8 — 21 h
www.stargymfitness.cz

Rozmáňo slaví 
MOST - Mostecké Divadlo 
rozmanitostí slaví půlkulaté 
výročí. Nenechte si ujít ver-
nisáž k 35 letům Divadla roz-
manitostí, která se uskuteční 
8. října v rámci premiéry in-
scenace Žižla a Pižla aneb Ži-
vot s kostkou. 

Divadlo rozmanitos-
tí je loutková scéna Městského divadla v Mostě, která byla založena 
v roce 1987. Divadlo sídlí v kulturním středisku Máj v Topolové uli-
ci v Mostě. Mnozí jeho členové sem přešli z amatérského divadelní-
ho souboru Loutka, který dlouhý čas působil v Litvínově. Na vzniku 
souboru měli největší zásluhu tehdejší ředitel divadla Jaromír Šna-
jdr  a umělecký šéf  Jiří Středa. Převážnou část repertoáru Divadla 
rozmanitostí tvoří pohádky pro děti, ale  hrají se zde i komorní hry 
pro dospělé. Jednou z nejúspěšnějších inscenací 90. let byla kome-
diální hra Sousedka francouzského autora Pierra Chesnota s Hanou 
Seidlovou a Lukášem Vaculíkem.                                                  (nov)

S dalekohledem za ptáky
MOST - Česká společnost or-
nitologická a Oblastní muze-
um a galerie v Mostě pořá-
dají 1. října  komentovanou 
ornitologickou vycházku na 
vrch Ressl.

Pozorovat se budou ptáci 
během podzimního tahu, ze-
jména vodní druhy, zpěvné 
ptactvo a dravci. Výsledky pozorování se odešlou organizaci Bird-
Life International, jejímž partnerem je i Česká společnost ornitolo-
gická. Sraz je v sobotu 1. 10. v 8 hodin u rybníka na vrcholku Ress-
lu. Svačinu, dalekohled a dobrou náladu s sebou. Průvodcem je Ja-
roslav Bažant z Oblastního muzea a galerie Mostě.                    (nov)

Pozorování 
ptáků je nejen 
poučné, ale 
také hodně 
zajímavé.

„Je to návod pro předsedy, po-
kud si s nepřizpůsobivými nájem-
níky nebudou vědět rady. Součas-
ně fungují i webové stránky www.
podochranoumesta.cz, jejichž 
prostřednictvím mohou předávat 
důležité informace o problémo-
vých nájemnících,“ vysvětlil ře-
ditel SBD Krušnohor František 
Ryba a dodal: „Pokud se nebude-
me intenzivně věnovat boji s ne-
přizpůsobivými, toto město za-
nikne. Slušní lidé budou utíkat 

a město budou ovládat ti, od kte-
rých nechceme, aby ho ovládali.“ 
Jak dále uvedl jeden ze spoluau-
torů manuálu Jiří Nedvěd, cí-
lem je, aby předsedové manuál 
v budoucnu nepotřebovali. Ne-
horší sociálně vyloučenou lo-
kalitou v Mostě zůstávají stov-
ky. Alarmující situace je ale ta-
ké v oblastech ulic Borovského, 
Růžová, Dobnera, v sídlišti sed-
mistovky a  U Věžových domů.                                    

(nov)

SBD Krušnohor představilo  
Manuál „Pod ochranou města“

„Pokud se nebudeme věnovat boji s nepřizpůsobivými, toto město zanikne!“
MOST – Stavební družstvo Krušnohor představilo manuál, který má 
pomoci předsedům bytových domů v problémových lokalitách při 
řešení situací s nepřizpůsobivými občany. Manuál vychází z pro-
jektu „Pod ochranou města“, který se uplatňuje ve všech oblastech 
v Mostě, kde nepřizpůsobiví nájemníci žijí životem, který obtěžuje 
ostatní slušné lidi. 

Zleva: Irena Čapková, spoluautoři manuálu Jaroslav Pilař a Jiří Nedvěd 
a ředitel SBD František Ryba.

Jednou z novinek, kterou má 
sběrný dvůr v Mostě v ulici Za-
hradní, je i nová digitální váha. 
Při příjezdu tak lze zjistit hmot-
nost přivezeného odpadu. „No-
vá váha je nezbytným předpo-
kladem, jak vyhovět legislativě 
odpadového zákona. Podporuje-
me tím  i separaci odpadu,“ in-
formoval šéf Technických slu-
žeb města Mostu Václav Za-
hradníček. Další změnou je no-
vé uspořádání uvnitř sběrného 
dvora. „Zvětšilo se místo pro vel-
kokapacitní kontejnery a doveze-
ný odpad tak lze dotřídit. Tech-
nické služby uzavírají smlouvy 
s konečnými zpracovateli separo-
vaného odpadu, abychom vyho-
věli požadavku na recyklaci, te-
dy dalšímu využití tohoto dru-

hu odpadu,“ vysvětlil Václav Za-
hradníček.  

Mostečané mají možnost 
zdarma odložit do sběrného 
dvora veškerý odpad, který ne-
patří do kontejnerů pro komu-
nální odpad. Sběrný dvůr  mo-
hou využít i podnikatelé. „Ome-
zené množství odpadu mohou 
odkládat i podnikatelé, je to ale 
vždy po předchozí domluvě a za 
poplatek,“ upozornil ředitel. 

Zábrany kontejnerů  
na dalších místech 

Technické služby zaved-
ly v oblasti nakládání s odpady 
další užitečné novinky. Jedná se 
o zábrany, které udrží kontejne-
ry na místě i v  případě silného 

větru. „V poslední době a zvláš-
tě pak při živelných událostech 
jsme se potýkali se samovolným 
pohybem kontejnerů. Tento pro-
blém jsme vyřešili montáží areta-
ce na více než třiceti stanovištích. 
V tomto trendu budeme i nadá-
le pokračovat. Naposledy se are-
tace instalovala například v ulici 
Višňová,“ uvedl Václav Zahrad-
níček.  Technické služby se tím-

to nápadem nechaly inspirovat 
v sousedním Chomutově. 

Zařízení je ekonomicky ne-
náročné, jednoduše se instalu-
je a dostatečně kontejnery fixu-
je. „Zařízení instalujeme zejmé-
na v problematických lokalitách, 
které jsou na návětrné straně, ne-
bo je zde svažitý terén a podob-
ně,“ dodal ředitel technických 
služeb.                                      (sol)

Sběrný dvůr prošel proměnou  
Je modernizovaný a má déle otevřeno  

MOST –  Technické služby města Mostu prodloužily provozní dobu 
sběrného dvora, který  zmodernizovaly.  Obyvatelé Mostu jej mo-
hou  zdarma využít každý den od 9 do 18 hodin, a to včetně víken-
dů a svátků. 

„Reprezentace České republiky 
přivezla z mistrovství světa nejví-
ce medailí – třicet zlatých, čtrnáct 
stříbrných a šest bronzových. SK 
Kickbox Most reprezentovali dva 
závodníci – Pavel Šrotíř, který ob-
sadil 3. místo v K1 a je druhým vi-

cemistrem světa. Dále Patrik Pi-
keš, který závodil v disciplíně light. 
Vybojoval prvním místo a stal se 
mistrem světa,“ říká trenér obou 
úspěšných závodníků Miroslav 
Pokorný a dodává: „Mám z vítěz-
ství našich kluků velkou radost, je 

to pro ně, ale i pro náš klub vel-
ký úspěch. Věřím, že pro ostat-
ní naše závodníky budou vel-
kým vzorem.“ 

Miroslav Pokorný pracu-
je u městské policie od jejího 
založení a  věnuje se zde jako 
instruktor výcviku strážníků, 
také vede speciální jednotku 
a lezeckou skupinu. 

Z úspěchu na světovém 
mistrovství má radost i Jaro-
slav Hrvol, ředitel Městské 
policie Most. „Moc blahopře-
ji a jsem rád, že u městské po-
licie máme profesionála, který 
se věnuje práci s dětmi a s mlá-
deží a sklízí sportovní  úspěchy 
na světové úrovni,“ dodal ředi-
tel.                                       (nov)

Instruktor mosteckých strážníků
přivezl světové medailisty

MOST/SLOVINSKO – Ze světového turnaje v kickboxingu „World 
Martial Arts Games – WMAC“, který se konal před několika dny ve 
Slovinsku, se vrátil trenér a mimo jiné instruktor výcviku Městské 
policie Most Miroslav Pokorný. Do Slovinska vezl dva bojovníky 
a do České republiky se vracel se dvěma medailisty.

Trenér Miroslav Pokorný s mistrem světa Patrikem Pikešem.Druhý vicemistr světa Pavel Šrotíř.

Sběrný dvůr v ulici Zahradní má otevřeno déle,  
a to každý den včetně víkendů a svátků.

do 30. 11. 2022 – 12.00 hodin.

Přihlášky musí být 
doručeny nejpozději

Statutární město Most - Magistrát města Mostu přijme zaměstnance/zaměstnankyni na pozici:

Další požadavky pro uchazeče/uchazečky včetně dokladů, které 
je nutno k výběrovému řízení doložit jsou zveřejněny 

na www.mesto-most.cz – sekce "NABÍDKY ZAMĚSTNÁNÍ"

minimálně úplné střední vzdělání s maturitní zkouškou

praxe v oblasti samostatné správy a údržby klientských stanic, 
serverů a aplikačního prostředí,

pokročilá znalost operačních systémů Microsoft Windows, O�ce 2016 
a Linux a základní znalost síťových komunikačních protokolů IPv4, IPv6,

výhodou znalost Mikrotik ROS, UBNT UniFi, Sophos Endpoint 
Protection & Security, Extreme Networks,

znalost anglického jazyka – porozumění technickým textům a dokumentacím,

dobré komunikační dovednosti, iniciativnost, týmová práce, odolnost proti stresu,

BLIŽŠÍ INFORMACE:
 Bc. Radim Mlejnek, tel.: 476 448 365

POŽADAVKY:
 

REFERENT/KA 
ODDĚLENÍ SPRÁVY PC SÍTĚ 

ODBORU INFORMAČNÍHO SYSTÉMU
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PONDěLí
Hrachová s krutony 35 Kč

150 g Vídeňská hovězí roštěná se smaženou cibulkou a dušenou rýží 145 Kč
350 g Fusilli s mletým masem ve smetanové  
 omáčce s hráškem, kukuřicí a bylinkami 130 Kč
200 g Smažené žampiony s vařeným bramborem a tatarskou omáčkou 125 Kč

ÚTERÝ
Žampionový krém 35 Kč

150 g Steak z vepřové krkovice na restovaných fazolových luscích  
 se zapečenými smetanovými brambory 135 Kč
350 g Rizoto s krůtím masem a restovanou zeleninou  
 na kari se strouhaným sýrem a kyselou okurkou 129 Kč
150 g Smažený brokolicový karbanátek s vařeným  
 bramborem a tatarskou omáčkou 125 Kč

STŘEDA
Tom Yum s kuřecím masem 35 Kč

150 g Pikantní řezanka z hovězí roštěné s křupavou  
 zeleninou a dušenou rýží 145 Kč
150 g Kuřecí steak zapečený s rajčaty a mozzarellou se šťouchaným  
 bramborem s bylinkami a trhanými listy salátu 129 Kč
350 g Studený míchaný salát na asijský způsob ze skleněných nudlí  
 s kuřecím masem, restovanou zeleninou a sezamem 135 Kč

ČTVRTEK
Bramborová s houbami 35 Kč

150 g Smažený karbanátek se žampiony s bramborovou kaší  
 a okurkovým salátem 135 Kč
150 g Hovězí maso v koprové omáčce s houskovým knedlíkem 145 Kč
350 g Kuskus salát s čerstvou zeleninou, trhanými listy  
 a pečeným kuřecím masem 130 Kč

PÁTEK
Tomatová s těstovinou 35 Kč

150 g Kuřecí špíz s cibulí, slaninou a paprikou se šťouchanými brambory 135 Kč
150 g Moravský vrabec s dušeným zelím a houskovým knedlíkem 135 Kč
150 g Vepřová játra na roštu se smaženými hranolky  
 a tatarskou omáčku 130 Kč 

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNí MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a domácími nudlemi 30 Kč

150 g Hovězí svíčková na smetaně s brusinkami  
 a houskovým knedlíkem 139 Kč
150 g Smažený kuřecí řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 129 Kč
150 g Kančí se šípkovou omáčkou a žemlovými knedlíky 155 Kč
350 g Burger s trhaným hovězím masem, salátem coleslaw,  
 čedarem a smaženými hranolky 155 Kč

POLEDNí MENU
3. 10. – 7. 10. 2022

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

MOST – Mostecký autodrom 
chystá 8. října stylové zakonče-
ní sezóny pro všechny milovní-
ky motorsportu a historických 
vozů. 

The Most Classic je setkání 
a výstava klasických automobi-
lů a proběhne v rámci závodní-
ho víkendu Histo Cup  ve dnech 
7. – 9. října, kdy budou na dráze 
závodit ikonické okruhové vo-
zy 60. až 80. let. The Most Clas-
sic spojuje závodění a elegan-
ci, mladé a staré, sběratele a fa-
noušky.

Individuální zájemci z řad 
majitelů historických vozů po-
dávají přihlášky výhradně přes 
web. Na výběr jsou čtyři vari-
anty vystavení a prezentace vo-
zu: mini/základní/okruh/VIP. 
Uhrazením registračního po-
platku získáváte možnost vysta-
vit svůj vůz a doplňkové služby 
podle zvolené varianty. Více in-
fo a registrace: www.autodrom--
-most.cz.                               (nov)

Chystá se stylové zakončení  
závodní sezóny

Autodrom Most ovládnou historické vozy

Program The Most CLASSIC:
Výstava a setkání klasických automobilů
Jízdy na okruhu polygonu na malém závodním okruhu
Jízdy na velkém okruhu - spanilá jízda + individuální zájemci
Doprovodný program - prezentace, výstavy, přednášky, soutěž elegance…
Klubové zábory

Volná jízda (jeden blok) tr-
vá 25 minut. K  jízdě opravňu-
je kupón, kterých je možno za-
koupit více on-line v  e-shopu 
autodromu. Vzhledem ke kapa-
citě okruhu doporučuje pořa-
datel včasný nákup. Cena  včet-
ně DPH je 1 300 Kč za automo-

bil na 25 minut, 400 Kč za au-
tomobil na 10 minut (The Most 
Challenge, zimní jízdy) a 900 Kč 
za motocykl na 25 minut. Více 
informací na www.autodrom-
most.cz nebo Alice Nováková 
777 075 242.

 (nov)

 

Volné jízdy na závodním okruhu
MOST – Autodrom Most pořádá 6. října od 9 do 18 hodin „Volné jíz-
dy“ na velkém závodním okruhu pro řidiče automobilů a motocy-
klů.

„Děkujeme veřejnosti, která 
pro nás  na Mostecké slavnos-
ti ‚vyšlapala‘ částku převyšující 
50 tis. Kč. Závěrečnou jízdu pro 
naši organizaci absolvoval ředi-
tel Městské knihovny Most Pe-
tr Petrik, který svou dynamickou 
statečnou jízdou dosáhl na finál-
ní částku 51 567 Kč. Za finanční 
prostředky nakoupíme elektric-
ký zvedák, který je velice praktic-
kou zdravotní pomůckou a pou-
žívá se k přesunu imobilních uži-
vatelů např. na hygienu,“ infor-
moval ředitel MSSS Most Luboš 
Trojna a dodal: „Děkujeme Na-

daci ČEZ za podporu a všem zú-
častněným za nasazení.“ Nadace 
ČEZ Městské správě sociálních 
služeb Most v nedávné době při-
spěla 200 tis. Kč na projekt Cy-
kloterapie u jezera Most a další-
mi 80 tis. Kč na projekt Virtuál-
ní realita pro seniory.

Nadace ČEZ je největší fi-
remní nadací v České republi-
ce. Každý rok podpoří ve všech 
regionech projekty za více než 
120 milionů korun. „Na nejrůz-
nějších sportovních a kulturních 
akcích, jako třeba během Mos-
tecké slavnosti, se lidé mohou 

například setkat s charitativním 
Oranžovým kolem a svou minu-
tovou jízdou tak pomoci hned 
dvěma vybraným organizacím,“ 

dodal   předseda představenstva 
a generální ředitel ČEZ Dani-
el Beneš.               

(nov)

Oranžové kolo šláplo do pedálů pro MSSS
MOST - Městská správa sociálních služeb v Mostě byla nominová-
na svým zřizovatelem - městem Most - jako obdarovaná organizace 
v rámci akce Oranžové kolo Nadace ČEZ.

FK Baník Most-Souš
s novým trenérem

MOST - A-mužstvo FK Ba-
ník Most-Souš od pondělí 
převzal nový hlavní kouč, 
kterým je Daniel Sochor.

Daniel Sochor do Mos-
tu přichází po 7letém pů-
sobení v FK Viktoria Žiž-
kov. Zastává prvky mo-
derní fotbalové školy - 
aktivní držení míče a her-
ní přechody do útočné 
fáze. V rámci částečné 
přestavby hráčského ká-
dru A-mužstva se zapojí do nově budované struktury a koncepce 
sportovního úseku, který má za cíl propojit zvýšené ambice mostec-
ké mládeže a rozšířit pole skautingu mimo mostecký nebo ústecký 
region.                                                                                                 (nov)

Na MOSTECKÉ LVY
s QR kódy

MOST –  Hojkejoví fanoušci MOSTECKÝCH LVŮ nebudou mít letos 
náramky, ale budou pípat QR kódy na vstupenkách/kartách.

Na pokladně je platba jen v hotovosti, ale letos si můžete jednotli-
vé vstupy koupit on-line sami, bez fronty, dopředu nebo až na mís-
tě a zaplatit též on-line kartou. Pokud máte nárok na vstup zdarma, 
vyplatí se si pořídit při první návštěvě na pokladně speciální kartu, 
kterou se pak prokazujete jako s permanentkou. Všechny karty lze 
vyřídit pouze před zápasem na pokladně (je třeba ji fyzicky vydat 
a zaevidovat). Více na www.mostectilvi.cz.                                  (nov)

Kvůli rekonstrukci trati se 
mohli začátkem září uvolnit ně-
kteří řidiči tramvají z mostecké-
ho dopravního podniku a pro-
vozovat tuto činnost v moravské 
metropoli, kde se výpomoc ho-
dí. Mostečtí řidiči už v Brně jez-
dí od začátku září, a to na lince 
číslo 2. Trasa připomíná linku 
z Mostu do Litvínova, přičemž 
částečně vede městem.   

A jak se nápad vypůjčit mos-
tecké řidiče do moravského 
hlavního města zrodil? „Sdru-
žení dopravních podniků má od-
borné skupiny a každý doprav-

ní podnik má v těchto skupinách 
své zastoupení. Při jednání pad-
lo, že máme v Mostě čtyřměsíč-
ní výluku, přičemž nás kolegové 
z brněnského dopravního podni-
ku  informovali o nedostatku ři-
dičů a řidiček tramvají u nich. 
Proto dostali mostečtí nabídku, 
zda by nechtěli jezdit v Brně,“ po-
psal ředitel Dopravního podni-
ku měst Mostu a Litvínova Da-
niel Dunovský. 

Zájem o výměnu na sebe ne-
nechal dlouho čekat. Přihlási-
lo se  sedm mosteckých řidičů 
a řidiček, kteří pracují nyní v Br-

ně. Znamená to pro ně  odlou-
čení od rodiny na čtyři měsíce. 
Vyslanci mosteckého dopravce 
jsou ale podle svých reakcí za-
tím spokojeni. „Hradí si ubyto-
vání a stravu, mzdu platí brněn-
ský dopravní podnik. Jeden z ři-

dičů zvolil Liberec, kde také po-
třebují řidiče tramvají,“ vysvětlil 
Daniel Dunovský  a dodal: „Už 
dříve vypomáhali 4 řidiči auto-
busů v Liberci. K takovým výpo-
mocem mezi dopravními podniky 
občas dochází.“                      (sol)

Mostečtí tramvajáci přesedlali na šaliny
MOST/BRNO – Sedmička řidičů tramvají z mosteckého dopravního 
podniku vyjela na  výpomoc do Brna. Budou tam řídit tamní „šaliny“ 
až do konce tohoto roku. 

Mostečtí řidiči dopravního podniku vyměnili na čas tramvaje za šaliny. 
(Foto zdroj: Brněnský deník.cz)

Jízda pro MSSS měla úspěch.
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K rátce z Litvínova

Setkání po letech
Romanovi dělala ze života na 

základní škole peklo parta kluků, 
kteří chodili vedle do třídy a vy-
brali si ho jako snadný cíl svých 
vtípků a šikany. Škola by Romana 
jinak bavila, kdyby se každý den 
nemusel bát, co mu zase kluci pro-
vedou, jak ho poníží, ztrapní, jak 
mu ublíží. Žil jenom s mámou, táta 
od nich odešel, když byl ještě ma-
lý kluk. Máma to neměla nijak jed-
noduché. Když byl tro-
chu starší, pochopil, že 
na něj táta nijak nepři-
spívá a máma všech-
no táhne ze svého pla-
tu prodavačky. Nechtěl 
jí to ještě ztěžovat svý-
mi nářky a problémy, 
a tak raději snášel ši-
kanu dál. Nevěděl, jak 
si s tím poradit, komu 
se svěřit, u koho hledat 
pomoc. Základní školu 
dokončil s podprůměr-
ným prospěchem, přestože byl vel-
mi bystrý. A s pocuchanými ner-
vy. Těšil se, až se kluků zbaví. Dal 
si dobrý pozor, aby se nepřihlá-
sil na stejné učiliště, kam měla na-
mířeno ta partička. Raději nastou-
pil na obor, který ho příliš nezají-
mal ani nebavil, jen aby měl klid. 
Následující čtyři roky pro něj byly 
jako balzám. Občas sice ve městě, 
kde bydlel, kluky potkal, vyslechl si 
urážky, zesměšňování, občas skon-
čil i s modřinami, ale proti tomu, 
co musel snášet na základce, se mu 
vlastně nic nedělo. Učiliště skončil 
jako nejlepší učeň a hned nastou-
pil do práce. Firmy se o něj přeta-
hovaly. Domluvil se  se svým mi-
strem, který v něm viděl chytrého 
a šikovného kluka, a začal studo-
vat večerně střední školu. Vlast-
ně byl v té době nejspokojenější ve 
svém životě. Po maturitě ho nadří-
zený povýšil. Jeho práce si kolego-
vé cenili a chovali se k němu slušně 
a s respektem. Cítil, jak se pomalu 
mění. Z ušlápnutého nervního klu-
ka, kterého šikanou dostala par-
ta zmetků až na samé dno, ke své 
skutečné povaze. Klidného, bystré-
ho a pracovitého mladého muže. 
S Janou se seznámil na pracovním 
večírku. Byla ve firmě nová, trochu 
zakřiknutá a Romanovi se hned lí-
bila. Nejprve šli spolu na kávu, pak 
na večeři a pak se sestěhovali do 
jednoho většího bytu. Začali mlu-
vit o svatbě a o dítěti. Roman plá-
noval další studium na vysoké ško-
le. Jeho svět byl zalitý zářivými bar-
vami. Když do jeho firmy nastoupil 
do provozu nový zámečník, nevě-
noval tomu příliš pozornosti. On 
sám se už v provozu pohyboval jen 
velmi málo. Nadřízení pochopili, 
že je potřeba si takového pracanta, 
jako byl Roman, vážit a podporo-
vali ho při vysokoškolském studiu. 
Zároveň ho na kariérním žebříčku 
poslali o další stupeň výš. Se svou 
noční můrou, s novým zámeční-
kem, se tak Roman setkal poprvé 
až na poradě provozních pracovní-
ků, kterým pravidelně přenášel in-
formace z vedení firmy. Okamžitě 
v něm poznal Kamila, vůdce party, 
která mu zničila celé dětství. I Ka-
mil ho poznal a ušklíbl se. Pro něj 
to byl dar z nebe. Mít za šéfa ně-
koho, kdo je zvyklý lízat mu boty, 
považoval za výhru. Okamžitě se 
rozhodl, že si v práci bude dělat, 
co bude chtít. A ať ten slaboch zku-
sí něco proti němu. Však má ještě 
schovaná videa z doby, kdy se před 
ním Roman plazil. Jestli mu nepů-
jde na ruku, udělá veřejnou pro-
dukci pro chlapy na dílně. Počkal si 
na Romana po poradě, aby mu vy-
světlil, jak se věci mají. Že se všech-
no vrací zpět do doby, kdy byl Ro-
man hadr a Kamil šéf. Jinak všichni 
uvidí, co je Roman vlastně zač. Ro-
man na výhružky neřekl nic, jen se 
otočil a odešel. Cítil, jak se mu vra-
cí kámen, který mu v žaludku ležel 
mnoho let. Jestli se to lidé ve firmě 

dozvědí, jestli uvidí ty nahrávky, 
nezbyde mu nic jiného než z firmy 
odejít. Najít si jinou práci, nejlépe 
na druhé straně republiky. A jest-
li se to dozví Jana, může se jít rov-
nou zabít. Nikdy by nežila s nulou, 
s chudákem. Když si vzpomněl, 
k čemu všemu ho ti kluci nutili a co 
mají natočené, chtělo se mu zvra-

cet, nebýt, umřít. Dru-
hý den nešel do práce. 
Zavolal nadřízenému, 
že mu je špatně. Věděl, 
že se musí rozhodnout. 
Musí tu situaci nějak 
vyřešit. Čím dřív, tím 
lépe. A tak zavolal své-
mu starému mistrovi, 
který v něm tenkrát ja-
ko první viděl skutečný 
potenciál. Přestože ho 
Roman dávno přerostl, 
starý mistr se k němu 

choval, jako by byl jeho táta. Se-
děli v hospodě u piva a Roman mu 
všechno vyprávěl. Bez příkras. Nic 
nezamlčoval. Mistr poslouchal, 
pokyvoval, nic neříkal. Pak mu po-
radil, ať jde v klidu domů a druhý 
den ať určitě přijde do práce. Ro-
man nevěděl, že hned ráno si mistr 
zavolal do dílny nového zámeční-
ka. Oznámil mu, že je s jeho prací 
nespokojený a s personálním od-
dělením si vyjednal okamžité pro-
puštění ve zkušební době. Nemu-
sí se obtěžovat hledat nějakou pro-
tekci u nadřízených. Mistr dob-
ře ví, že s jedním z šéfů chodil do 
školy, ale ten mu nepomůže. Roz-
hodnutí o zámečnících jsou jen na 
něm a on ho v práci nechce. Pak ho 
nechal sbalit si osobní věci a rov-
nou ho doprovodil na personální. 
Dohlédl, aby už s nikým nemluvil, 
vzal si své papíry a odešel z firmy. 
Hned pak zavolal Romanovi, že už 
je všechno vyřízené, nikdo se nic 
nedoví, může být v klidu. Roma-
na zalila vlna vděčnosti. Když byl 
dítě, nikdo pro něj nic podobného 
neudělal. Teď už byl chlap. Doká-
zal by si poradit s různými problé-
my, ale před svým tyranem se opět 
změnil v malého kluka. Doufal, že 
už ho nikdy neuvidí. Že bude mít 
konečně pokoj. Večer pozval Ja-
nu na večeři. Neřekl jí, co slaví, 
ale měl chuť zakončit ten den ně-
čím příjemným. Večeře se vydaři-
la. V restauraci zůstali do zavírač-
ky. Pak šli procházkou kolem ře-
ky domů. Vedl Janu za ruku a byl 
šťastný. Kamila potkali na nábře-
ží. Okolo nikdo nebyl. Nejprve ho 
roky nevidí a teď hned dva dny po 
sobě. Kamil měl připito. Obořil se 
na něj, že je to jeho vina, že to on 
ho nechal vyhodit z práce. A strčil 
do něj. Jana nechápala, co se děje. 
Řekla, ať je nechá na pokoji, nebo 
zavolá policii. Kamil se jí vysmál. 
Jestlipak ví, co má doma za chu-
dáčka. Určitě si s tou nulou nic ne-
užije. To on jí ukáže, co je to po-
řádný sex. Odstrčil Romana a za-
čal se sápat po Janě. Roztrhl jí ha-
lenku. Jana začala křičet a Roman 
se vzpamatoval. Najednou byl ten 
malý kluk pryč a vrátil se sebevě-
domý chlap. Chytil Kamila pod 
krkem a odstrčil ho od Jany, až 
upadl na zem. Chtěl vzít Janu ko-
lem ramen a odejít. Kamil ale vi-
děl rudě. Ten lúzr na něj vztáhnul 
ruku. Vytáhl z kapsy nůž a bodl ho 
odcházejícímu Romanovi do led-
vin. Pak se opět vrhl na Janu. Po-
valil ji na zem, dusil ji a přitom se 
jí snažil svléknout kalhoty. Nevě-
děl, že Roman není mrtvý. Nevní-
mal, že se zraněný těžce zvedl, se-
bral na zemi větší kámen. Když 
mu dopadl kámen na hlavu, ne-
vnímal už nic. Jana se vyhraba-
la z pod bezvládného těla a vrhla 
se k Romanovi. Ten už byl v bez-
vědomí. Zavolala záchranku i po-
licii. Romanovi ještě dokázali po-
moci, ale Kamil byl mrtvý.      (pur)
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V litvínovské vládě osm stran
Poprvé usedne SPD a Trikolora

Mateřinka Pod Lesem 
navyšuje kapacitu

LITVÍNOV – V ZŠ v Ruské 
ulici, pod níž spadají i tři ma-
teřské školy, se navýšila kapaci-
ta dětí ve dvou třídách mateř-
ské školy v Tylově ulici ze 24 na 
25  žáků. Důvodem je obrovský 
zájem o docházku dětí, které 
mají tuto mateřinku ve spádo-
vé oblasti. Zřizovatel školy, měs-
to Litvínov,  musí ale dodržovat 
maximálně 24 dětí ve třídách 
mateřinek. Školce tak byla udě-
lena výjimka. „Máme zkušenos-
ti i z předchozích let, že po zahá-
jení nového školního roku dochá-
zí k pohybu v počtu dětí ve třídě. 
S velkou pravděpodobností se ně-
která z rodin odstěhuje. Také se 

stává, že dítě nezvládne adapta-
ci ve školce a rodiče si jej ještě po-
nechají doma. I s ohledem na ne-
mocnost malých dětí bývá spí-
še výjimkou, když je ve třídě pl-
ný stav. Nedochází tak ke snížení 
kvality výuky,“ vysvětluje mluv-
čí litvínovské radnice Jitka Pav-
líková. 

V Mostecké nový  
tlampač

LITVÍNOV – V Mostec-
ké ulici se doplní jeden bezdrá-
tový hlásič se třemi reproduk-
tory. Rozšíření systému vzešlo 
z podnětu obyvatel ulice, kteří 
upozornili, že v případě hláše-
ní místního rozhlasu špatně sly-
ší sdělované informace.

Podkrušnohorská  
jede do finiše

LITVÍNOV – Podkrušno-
horská ulice v úseku od Chu-
deřína až k „hodinám“ na Osa-
dě prošla v létě kompletní ob-
novou. Práce probíhají od 
mostu přes Mezibořskou uli-
ci ke křižovatce s ulicí S. K Ne-
umanna. Dokončí se také úsek 
od kruhové křižovatky u Má-
je k novému mostu přes Mezi-
bořskou ulici. „Součástí opra-
vy je i propojovací komunikace 
k Mezibořské ulici, kterou mo-
toristé hojně využívali při re-
konstrukci mostu,“ upřesnila  
mluvčí Jitka Pavlíková. Práce 
začnou v říjnu a hotovo bude 
v případě příznivých povětr-

nostních podmínek během pě-
ti týdnů. 

WOMEN FOR WOMEN 
platí obědy pro 

školáky

LITVÍNOV – Několik de-
sítek žáků ZŠ speciální a Prak-
tické školy Litvínov má i ten-
to školní rok zajištěné obědy ve 
škole zdarma, a to díky společ-
nosti WOMEN FOR WOMEN.  
O zapojení do projektu „Obědy 
pro děti“ opětovně požádala ta-
ké ředitelka ZŠ a MŠ Litvínov-
Janov. Škola vytipovala pro ten-
to školní rok 32 žáků, kterým se 
školní stravování hradí.

(sol)

ANO –  37,69 % , 10 mandátů 
SPD+TRIKOLORA – 15,48 %, 4 mandáty 

ZEL+PIRÁTI+NK – 9,36 %, 2 mandáty
STAN – 9,06 %, 2 mandáty
KDU+ODS+TOP09 – 7,27 %, 2 mandáty
SNK Evropští demokraté – 6,79 %, 1 mandát
LEPŠÍ SEVER – 5,71 %, 1 mandát
KSČM – 5,01 %, 1 mandát

Které strany vybojovaly křesla zastupitelů?
LITVíNOV – Do litvínovského zastupitelstva se probojovalo pro vo-
lební období 2022 – 2026 celkem osm stran. Je to stejný počet poli-
tických subjektů jako v předešlém volebním období.

Co všechno je vizuální smog, 
jak na nás působí a jak jej vlast-
ně vnímáme?  S rozvojem měst 

a zvyšujícím se počtem oby-
vatel rostou také nároky na re-
klamní prostor. Nadměrná za-

hlcenost způsobuje vizuální 
smog. V současné chvíli se sna-
ží s vizuálním smogem bojovat 
už i mnoho českých měst. Bude 
mezi ně patřit i Litvínov?

Po úvodní přednášce pro-
běhne diskuse nad konkrétními 

příklady z Litvínova. Přednáš-
kou provede Tereza Bonaventu-
rová. Vstupné 70 Kč. Vstupenky 
k zakoupení v pokladně Citade-
ly s  možností rezervace  online 
na  www.citadela-litvinov.cz ne-
bo na 476 111 487.             (nov)

V Café Baru Citadela o Vizuálním smogu
LITVíNOV – Litvínovská Citadela zve na odbornou přednášku na 
téma „VIZUÁLNí SMOG ve veřejném prostoru“, která se uskuteční ve 
středu 12. října od 19 hodin v Café Baru Citadela.

P oděkování

Milí voliči, vážení spoluob-
čané,

skončily komunální volby 
a 1. kolo voleb do Senátu ČR. 
Já bych Vám chtěla touto cestou 
z celého srdce poděkovat za ne-
skutečnou podporu, které si vel-
mi vážím, moc to pro mě zna-
mená. 

SPD ve spolupráci s Trikolo-
rou a Manifestem sestavilo po-
prvé v historii kandidátní listi-
nu do voleb do Zastupitelstva 
Litvínova a já měla tu čest být 
lídrem této kandidátky. Díky 
hlasům voličů v Litvínově jsme 
získali druhé místo a čtyři man-
dáty, za které bych Vám chtě-
la rovněž velmi poděkovat. Vá-
žíme si skutečnosti, že mnoho 
našich spoluobčanů zaujal náš 

program, který v této těžké do-
bě zahrnoval  také pomoc všem 
slušným občanům Litvínova. 
Tam, kde selhává stát, musí ne-
bo by měla nastoupit komunál-
ní politika.

Bohužel větší část z těch, kteří 
k volbám dorazili, dala přednost 
populistickému uskupení ANO, 
které stálo v čele města i v před-
chozích letech, a tak nám ne-
bude umožněno náš program 
v plném rozsahu prosadit. Přes-
to Vám mohu slíbit, že bude-
me naprosto nekompromis-
ní opozicí, budeme se radním 
města „dívat pod prsty“. Nebu-
dou to mít s námi lehké, bude-
me důsledně trvat na hospodár-
ném stylu řízení města a udě-
láme všechno pro to, abychom 

zamezili megaloman-
ským investičním ak-
cím, jako je např. pla-
vecký bazén, Levitu-
jící dům smutku, la-
novka z Louky přes 
Koldům na Dlouhou 
Louku apod. Udělá-
me vše pro to, aby-
chom přinutili staro-
nové vedení města, 
aby méně myslelo na 
své kapsy a o to více 
na občany. Naši obča-
né to plným právem 
požadují.

Závěrem ještě jed-
nou obrovské díky za 
Vaše hlasy a důvěru. 
Nezklameme.

Ivana Turková

„Budeme se radním dívat pod prsty!“
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Regionální centrum pro tra-
diční lidovou kulturu,  při Regi-
onálním muzeu v Teplicích, má 
ve své náplni mapovat součas-
né projevy tradiční lidové kul-
tury na území Ústeckého kraje 
pro ochranu, zachování a rozvoj 
nemateriálního kulturního dě-
dictví. Letošní  téma je zaměře-
né na  lidové tvůrce pracující se 
dřevem, konkrétně na betlémá-
ře. V regionu Krušnohoří má 
betlémářství mnohaletou tradi-
ci. Prvním zdokumentovaným 
betlémářem je   Jiří Šafránek 
z Janova u Litvínova. Řemeslu 
se věnuje již 50 let. Dokument 

je dílem Martina Studeckého, 
ze společnosti  Ponte reports 
Most. Zázemím natáčecí dvou-
hodinovky byl zámek Valdštej-
nů v Litvínově, kde v natáčecí 
dny stále ještě probíhala výsta-
va betlémů pana Šafránka. Do-
kumentace betlémářů probí-
há v celém regionu Ústeckého 
kraje. Z nasbíraných materiá-
lů vznikne ucelený video-doku-
ment mapující umění betlémá-
řů v Krušnohoří a oblasti Šluk-
novska. Projekt probíhá za fi-
nanční podpory Ministerstva 
kultury ČR.

(nov)

V zámku Valdštejnů se točil dokument
LITVíNOV - V zámku Valdštejnů v Litvínově se natáčel dokument 
o betlémech Jiřího Šafránka z Janova, které jsou k vidění na výstavě 
„Přehlídka nápadů, zručnosti, řemesel a vtipu aneb Vánoce po celý 
rok“, a to jen do konce října.

V regionu Krušnohoří má betlémářství mnohaletou tradici. Dokument 
o betlémáři Jiřím Šafránkovi se točil v interiérech litvínovského zám-
ku Valdštejnů.

Provést během letních prázd-
nin stavební úpravy, rekonstru-
ovat rozvody a zajistit vybave-
ní na většině základních škol ve 
městě je téměř nadlidský úkol. 
Školy se zpožděním prací počí-
taly, a proto školáci do ZŠ Pod-
krušnohorská, Ruská, Litvínov-
-Hamr a Litvínov-Janov nastou-
pili až 5. září. „Vážíme si toho, 
že se nám se žádostmi o dotaci 
podařilo uspět u všech čtyř škol. 

Dotační podmínky jsou ale po-
staveny tak, že není možné stih-
nout rekonstrukci během prázd-
nin, aby se školáci mohli vrátit 
do kompletně vybavených a ho-
tových prostor. Rekonstrukce se 
týká tří oblastí – stavebních pra-
cí, vybavení nábytkem a pomůc-
kami a IT. Každou oblast jsme 
museli soutěžit zvlášť,“ vysvětli-
la mluvčí litvínovské radnice Ji-
tka Pavlíková. Místo čtyř výbě-

rových řízení jich muselo město 
vypsat hned dvanáct. Adminis-
trativa s tím spojená je nejmen-
ším problémem. Potíže se ob-
jevily ale při realizaci zakázky. 
„Některé stavební úpravy je nut-
né provést až ve chvíli, kdy je do-
dán nábytek či IT technologie. 
Stavebníci museli přerušit prá-
ce a nyní čekají, až budou mo-
ci pokračovat společně s dodava-
teli nábytku a vybavení,“ dodá-
vá místostarosta. 

Přínos rekonstrukce je znač-
ný i za cenu ztížených podmí-
nek během prvního měsíce no-

vého školního roku. „V základ-
ní škole v Hamru se staví výtah, 
v Janově a na Osadě schodiště 
doplněné plošinami. Rekonstru-
ované a vybavené třídy a kabi-
nety jsou určené pro výuku dí-
len, chemie, fyziky, cizích jazy-
ků a vaření. Žáci a pedagogové 
budou mít k učení mnohem lep-
ší podmínky. Náklady dosahují 
zhruba 55 milionů Kč bez DPH,“ 
informovala mluvčí. Z dotace se 
pokryje cca 90 procent nákladů. 
Školy tak z dotačního progra-
mu IROP získají cca 37 mil. Kč  
s DPH.                                    (sol)

Odborné učebny a stavební  
práce na školách finišují  

LITVíNOV – Litvínovské základní školy dostaly nové odborné učeb-
ny a některé i nové bezbariérové přístupy a nový nábytek. Náročná 
veřejná zakázka se nestihla zcela dokončit během prázdnin. 

LITVíNOV – ORLEN Unipetrol le-
tos opět  s Kontem našeho srd-
ce HC VERVA Litvínov podpořil 
děti z Dětského domova Hora 
Svaté Kateřiny.

Společně  za těmito dětmi vy-
jeli zástupci Orlen Unipetrol na 
konci srpna do Starých Splavů, 
a to i s hokejisty HC VERVA Mi-
chalem Gutem a Markem Ber-
kou. Děti si tu užívaly již tradiční 
týdenní ozdravně-sportovní po-
byt. Tenhle rok na tuhle rekreaci 
přispěly opět rovným dílem Na-
dace ORLEN Unipetrol a Konto 
našeho srdce částkou 54 tis. Kč. 
„Jsme rádi, že jsme dětem i tenhle 
rok mohli pomoci,“ dodává Ka-
tarzyna Woś, předsedkyně správ-
ní rady Nadace ORLEN Unipet-
rol.                                         (nov)

ORLEN Unipetrol pro dětský domov

Děti z Dětského domova v Hoře Svaté Kateřiny si díky Nadaci mohly užívat ozdravný pobyt.

Startuje „Studentský kvíz“
LITVíNOV - Od 3. října začí-
ná v Litvínově speciální Stu-
dentský kvíz! Určený je pro 
týmy mladých lidí do 26 let. 
Hrát se bude v  Café Baru 
v Citadele každé první pon-
dělí v měsíci od 18 hodin. 

Účastnit se může deset 
týmů po maximálně šes-
ti členech. Týmy mohou 
poskládat jednotlivé školy, 
party spolužáků, ale i mla-
dých učitelů. Každý soutěž-
ní večer se bude hrát o vol-
né vstupenky do kina Ci-
tadela! Otázky ve Student-
ském kvízu budou „šity“ 
mladým na míru! Nečekej-
te proto žádné retro, nudný dějepis, zeměpis nebo chemii a fyzi-
ku, i když i ty se občas zábavnou formou v kvízu objeví. Soutěží 
se v oblastech současná hudba, film, kultura obecně, ale i celebri-
ty. Chybět nebudou otázky týkající se posledních výstřelků tech-
niky i rychlých aut nebo módy. Vstupné za každého člena týmu 
je 70 Kč. Stůl na soutěžní večer si zarezervujte na www.citadela-lit-
vinov.cz.                                                                                             (nov)

www.citadela-litvinov.cz

STUDENTSKÝ kVÍZ

Studenti středních a vysokých škol, mlaďoši, POZOR!

3. října od 18.00 hod.

Určený je pro týmy mladých lidí do 26 let

Účastnit se může deset týmů po maximálně šesti členech

Café Bar Citadela

Vstupné 
70 Kč / osoba

1x za měsíc každé první
pondělí od 18.00 

„Jaderná baba“ 
v Café Baru

LITVíNOV – Citadela Litvínov 
zve 5. října od 9 hodin do Café 
Baru na klubové setkání s před-
sedkyní Státního úřadu pro 
jadernou bezpečnost   DANOU 
DRÁBOVOU.

Má odbornice na jadernou 
bezpečnost smysl pro humor? 
Kdy nás přestanou deprimo-
vat ceny za energie? Proč se pro 
ni stala jaderná bezpečnost ko-
níčkem?   Návštěvníci dostanou  
možnost zeptat se hosta na co-
koliv.  Vstupné  je 70 Kč. Vstu-
penky k zakoupení v poklad-
ně Citadely s možností rezervace online na  www.citadela-litvinov.
cz nebo na tel.čísle 476 111 487.                                                    (nov)

13.  října od 19 hodin -  Be 
my baby – Buď moje bejby

Jemná a citlivá retrokome-
die Divadla Palace dokazuje, že 
v druhém se může splést každý 
a že na lásku není nikdy pozdě. 
Hrají:  Vanda  Hybnerová, Da-
vid  Novotný, Michaela  Sejno-
vá Dittrichová, Mirek Sabadin, 
Lenka Zbranková, Jiří Vojta.

17. října od 18 hodin – Siré-
ny na cestách

Zcela nová zábavná talk 
show  ženské trojice hereček 
a zpěvaček Sandry POGODO-
VÉ, Jitky ASTEROVÉ a Lindy 
FINKOVÉ  „SIRÉNY NA CES-
TÁCH”.

Jejich neotřelý smysl pro hu-
mor a vzájemná chuť si ze sebe 
utahovat vás shodí ze sedadel.

19. října od 19 hodin -   Szi-
di Tobias & Band

Koncert slovenské šansono-
vé zpěvačky Szidi Tobias, zpě-
vačky s podmanivým proje-
vem a hlasem drsným jako Ti-
na Turner a současně sameto-
vým jako Tanita Tikaram.  Pro 
své publium má Szidi Tobias ve 
svém repertoáru skladby z au-
torské hudební dílny Milana 
Vyskočániho, autorem textů je 
Peter Lipovský.

31.  října  od  19 hodin - Jiří 
Kolbaba „Norsko – oslava pří-
rody”

Jeden z nejznámějších čes-
kých dobrodruhů, cestovatel 
Rádia Impuls a viceprezident 
Českého klubu cestovatelů  JI-

ŘÍ KOLBABA, prostřednictvím 
svých jedinečných fotografií 
přiblíží vzdálené severské kon-
činy.  Norské království  je mi-
mořádně přitažlivou zemí na 
Skandinávském poloostrově.

(nov)

Citadela chystá na říjen kulturní lahůdky
LITVíNOV – Milovníci kultury mohou začít vybírat z podzimních kul-
turních lahůdek, které nabízí litvínovská Citadela. Sirény dorazí i do Citadely.
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KURZ STROJVEDOUCí 
S NÁBOROVÝM PŘíSPěVKEM 70 000 Kč

Uchazeči budou po kurzu u společnosti zaměstnáni v profesi strojvedoucí

Kvalifikační předpoklady:  
 � věk min. 20 let
 � vzdělání SŠ s maturitou, nebo SOU obor strojní, elektro nebo doprav-

ní (např. zámečník, elektrikář, strojní kovář, automechanik, instalatér 
apod.)

 � dobrý zdravotní stav (bude prověřována zdravotní způsobilost) 
a úspěšné absolvování psychologického vyšetření (lékař. prohlídky 
a psychologické testování probíhá na naše náklady)

 � předložení výpisu z trestního rejstříku
Charakteristika kurzu:

 � zařazením do kurzu se uchazeč stává zaměstnancem v profesi stroj-
vedoucí v zácviku

 � kurz se skládá z 5 částí rozdělených na teorii (R 8) a praxi (11 hod. 
směny R N V V)

 � délka kurzu je přibližně 900 hodin (7 měsíců, z toho 2,5 měsíce jsou 
cvičné jízdy)

 � součástí kurzu je závěrečná zkouška způsobilosti
 � termín zahájení kurzu je 1. 11. 2022, ukončení v závěru května 2023

Nabízíme:
 � pracovní smlouvu na dobu neurčitou ihned
 � mzdové zařazení do 5. tarifního stupně s garancí nárůstu ihned po 

úspěšném ukončení kurzu a s garancí každoročního nárůstu dle ko-
lektivní smlouvy,

 � firemní benefity – 13. plat, 2 týdny dovolené navíc (30 dnů), příspě-
vek na stravování a řada dalších výhod,

 � zázemí společnosti, která je součástí velké energetické skupiny 
s dlouhodobou perspektivou zaměstnání

 � možnost profesního a osobního rozvoje
Po úspěšném ukončení kurzu:

 � zařazení do profese strojvedoucí
 � získání (podloženo smlouvou) náborového příspěvku ve výši 70 000,- 

Kč (po zvládnutí teoretické části 20  000 Kč, po dokončení kurzu – 
praktická část a zkoušky 30 000 Kč, po dalších odpracovaných 6 mě-
sících 20 000 Kč). Smlouva obsahuje i závazek k výkonu profese.

Od nového roku po zapracování: 
 � program Zdraví - Benefity v hodnotě 10 000 Kč na rok (čerpání na do-

volenou, sportoviště, léky, kulturu)
 � příspěvek na penzijní připojištění 550 Kč měsíčně

Přihlášky zasílejte elektronicky na:  v.stefanek@7group.cz          
Informace a dotazy - kontaktní telefon: 476 203 612; 724 349 528

Informační schůzka proběhne v Komořanech v lokalitě Úpravny uhlí. Sou-
částí je pohovor s uchazeči, prohlídka lokomotivy a další informace o pro-
fesi strojvedoucí.

Významný zaměstnavatel v regionu společnost Sev.en Inntech a.s., člen silné energetické skupiny SEV.EN ENERGY, nabízí:

VODA
PLYN
TOPENÍ
ELEKTRIKA
OTEVÍRÁNÍ
DVEŘÍ

800 136 018bezplatná 
linka

Pionýrů 1501, Most
tel.: 417 639 296

HAVARIJNÍ SLUŽBA

(pro SBD Krušnohor od 15 hod.)

servis a montáž výtahů
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O tázka pro...

PONDěLí
Hrachová s krutony 35 Kč

150  g Vídeňská hovězí roštěná se smaženou cibulkou a dušenou rýží 145 Kč
350 g Fusilli s mletým masem ve smetanové omáčce  
 s hráškem, kukuřicí a bylinkami 130 Kč
200 g Smažené žampiony s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 125 Kč

ÚTERÝ
Žampionový krém 35 Kč

150 g Steak z vepřové krkovice na restovaných fazolových  
 luscích se zapečenými smetanovými brambory 135 Kč
350 g Rizoto s kuřecím masem a restovanou zeleninou na kari  
 se strouhaným sýrem a kyselou okurkou 129 Kč
150 g Smažený brokolicový karbanátek s vařeným bramborem  
 a tatarskou omáčkou 125 Kč

STŘEDA
Tom Yum s kuřecím masem 35 Kč

150 g Pikantní řezanka z hovězí roštěné s křupavou zeleninou  
 a dušenou rýží 145 Kč
150 g Kuřecí steak zapečený s rajčaty a mozzarellou  
 se šťouchaným bramborem s bylinkami a trhanými  
 listy salátu 129 Kč
350 g Studený míchaný salát na asijský způsob ze skleněných  
 nudlí s kuřecím masem, restovanou zeleninou a sezamem 135 Kč

ČTVRTEK
Bramborová s houbami 35 Kč

150 g Smažený karbanátek se žampiony s bramborovou kaší  
 a okurkovým salátem 135 Kč
150 g Hovězí maso v koprové omáčce s houskovým knedlíkem 145 Kč
350 g Kuskus salát s čerstvou zeleninou, trhanými listy  
 a pečeným kuřecím masem 130 Kč

PÁTEK
Z TECHNICKÝCH DŮVODŮ NEVAŘÍME

Druhy alergenů obsažených v pokrmech na dotaz u obsluhujícího personálu.

STÁLÉ TÝDENNí MENU (PO–PÁ)
Kuřecí vývar s masem, zeleninou a domácími nudlemi 30 Kč

150 g Hovězí svíčková na smetaně s brusinkami  
 a houskovým knedlíkem 139 Kč
150 g Smažený kuřecí řízek s bramborovou kaší,  
 trhanými salátovými listy a citronem 129 Kč
150 g Hovězí líčka na červeném víně s restovanou zeleninou  
 a žampiony s bramborovou kaší 155 Kč
150 g Pečený sumeček africký na grilu se salátkem  
 z červené čočky se zeleninou a bylinkami 185 Kč

POLEDNí MENU
22. 8. – 26. 8. 2022

Při objednávce hlavního chodu
je voda v ceně menu. 

Výdej poledního menu 11:00–14:00 hod.
Na stravenky vracíme do 10 Kč

MOST - Závody evropských NA-
SCAR a šampionát cestovních 
vozů, startuje už tento víkend 
3.  – 4. září. Závod nese oficiální 
název TEXTAR Czech Truck Prix 
30 let & NASCAR Whelen Euro 
Series. Nejnabitější závodní ví-
kend sezóny navíc doplní účast 
britského Top Gearu, který na 
mosteckém okruhu bude natá-
čet „Speed Week“. Celý závod-
ní víkend začne už ve čtvrtek 
1. září, kdy se v předvečer startu 
jubilejního 30. ročníku Czech 
Truck Prix vydají trucky na spani-
lou jízdu do ulic Mostu. 

V každé sérii má Česká repub-
lika své zástupce, a tak si domácí 
fanoušek jistě přijde na své. Zá-
vody trucků v Mostě navíc oslaví 
třicáté výročí a doprovodný pro-
gram bude bohatší než kdy jindy.  
Mezi největší překvapení patří 
účast produkce pořadu BBC Top 
Gear, kteří na okruhu v  Mostě 
budou na přelomu srpna a zá-
ří připravovat výroční číslo slav-
ného časopisu zaměřené na nej-
výkonnější auta letošního roku. 
Diváci Czech Truck Prix si bu-
dou moci během víkendu pro-
hlédnout vozy zblízka nejen pří-
mo na stánku Top Gearu, ale sle-
dovat je i na trati během společ-
né slavnostní jízdy.  V  průběhu 
sobotního programu pak testo-
vací jezdci britského Top Gearu, 
v čele s tajemným Stigem, vyhlá-
sí trojici absolutních vítězů nej-
lepších sportovních vozů letoš-
ního roku.

Sobota i neděle bude plná kva-
litního motorsportu. Fanoušky 
čekají závody  Mistrovství Evro-
py okruhových tahačů, kde si na 
domácím okruhu tradičně dob-
ře vede roudnická Buggyra ZM 
Racing, za jejímž volantem opět 
uvidíme Adama Lacka a Fran-

couze Téo Calveta. Druhá zá-
vodní série víkendu -  NASCAR 
Whelen Euro Series  bude také 
s českou účastí. V hlavní třídě 
EuroNASCAR PRO se představí 
loňský šampion kategorie Euro-
NASCAR 2 Martin Doubek z tý-
mu Orion racing. Aliyyah a Yas-
meen Koloc ze stáje Buggyra bu-
dou pilotovat dvojici vozů Ford 
Mustang v kategoriích Euro-

NASCAR PRO a EuroNASCAR 
2. Třetí závodní sérií, na kterou 
se mohou fanoušci motorsportu 
těšit, je šampionát cestovních vo-
zů TCR Eastern Europe. 

Závodní víkend začne už ve 
čtvrtek 1. září, kdy se v předve-
čer startu jubilejního 30. roč-
níku Czech Truck Prix vydá na 
spanilou jízdu do ulic Mostu ko-
lona téměř dvou desítek závod-

ních vozů. K spanilé jízdě se při-
pojí i část týmu britského časopi-
su Top Gear v čele s legendárním 
Stigem. Trasa povede z  Auto-
dromu na setkání s  fanoušky, 
které se uskuteční na parkoviš-
ti „Za hlavní poštou“ . Na místě 
proběhne autogramiáda jezdců, 
ukázky vozů a techniky i soutěže 
o hodnotné ceny.                  (nov)

Nejnabitější víkend sezóny
na Autodromu Most je tu! 

V rámci oslav 30. výročí je připraven bohatý program. Samozřejmostí je vstup do paddocku, autogramiády 
jezdců, pódiová show a oblíbený TruckFest. Organizátoři přichystali i výstavu kamionů s alternativními poho-
ny, ukázkové jízdy školy smyku pro nákladní vozy, offroad jízdy nákladním vozem IVECO, atrakce pro děti i ro-
diče a tematický merchandising. Vstupenky na závodní víkend TEXTAR Czech Truck Prix 30 let & NASCAR Whe-
len Euro Series, a další info o závodě, najdete na webu Autodromu Most. 

Město Most má v plánu po-
řídit ještě jedno vozidlo Taxíku 
Maxíku. Jaké bude mít v pořadí  
druhý vůz pro seniory výhody 
a v jakém režimu by fungoval? 
Zvažuje pořízení taxíku pro se-
niory i druhý akcionář doprav-
ního podniku, město Litvínov?

„Pokud náš akcionář, měs-
to Most, pořídí ještě jeden vůz 
Taxíku Maxíku, dopravní pod-

nik tuto iniciativu jedině přivítá. 
Jde totiž o službu seniorům, kte-
ří ji opravdu často využívají. Dá 
se říci, že už se vytvořila skupina 
stálých pravidelných zákazníků, 
kteří Maxíka využívají k napros-
té spokojenosti. Další vůz Taxíka 
Maxíka by jezdil ve stejném re-
žimu jako jeho starší předchůd-
ce. V případě zájmu by mohla 
být upravena i provozní doba. 

O záměru pořídit 
jeden vůz Taxíku 
Maxíku do Litvíno-
va jsme zatím ofici-
álně informaci ne-
obdrželi. Jsme však 
schopni s dalším 
vozem tuto službu 
provozovat i v Lit-
vínově.“

(sol) 

ředitele Dopravního podniku měst Mostu a Litvínova Daniela Dunovského

MSSS má první bike boxy
MOST – Městská správa sociálních služeb Most má svůj historicky 
první bike box.

„Díky našemu zřizovateli, městu Most, který se postaral o financo-
vání, a díky odboru investic Magistrátu města Mostu, který vše kom-
plexně zadministroval,  jsme mohli nechat firmou Bike box nainsta-
lovat historicky první bike box na zařízení číslo 1 Domova pro senio-
ry v ul. Barvířská,“ informoval ředitel Městské správy sociálních slu-
žeb Luboš Trojna. 

Box bude sloužit k bezpečnému uložení kol, v první fázi přede-
vším zaměstnancům městské správy a pro parkování nových elek-
trokol zafinancovaných z projektu „Cykloterapie u jezera Most, no-
vá energie pro seniory“, který finančně podpořila Nadace ČEZ. „Na-
še organizace činí kroky, aby nabíjení bylo realizováno v budoucnu ze 
solární energie,“ dodal Luboš Trojna.                                            (nov)

Daniel Dunovský

Počátkem srpna byla zveřej-
něna veřejná zakázka na reali-
zaci nového elektronického od-
bavovacího systému. Předmě-
tem zakázky je dodávka a mon-
táž elektronického odbavovacího 
systému, který umožní plnou 
integraci do Dopravy Ústecké-
ho kraje (DÚK). „Nový systém 
umožní cestujícím odbavování 
bezkontaktními čipovými karta-
mi DÚK a platebního kartami. 
Integrace do systému DÚK nabíd-
ne rychlejší a komfortnější cestov-
ní v rámci celého kraje. Předmě-

tem veřejné zakázky je hardware 
i software vybavení,“ řekl ředitel 
Dopravního podniku měst Mos-
tu a Litvínova Daniel Dunov-
ský. Nový systém značně zjed-
noduší platební styk při nákupu 
jízdních dokladů (nákup plateb-
ní kartou). „Nově bude zřízen na 
webu dopravního podniku e-shop 
pro dobíjení elektronické peněžen-
ky i časového jízdního na čipové 
karty. I přesto, že cílem projektu 
je zvýšení podílu bezhotovostních 
plateb, platby hotovostí zůstanou 
zachovány – ve vozech budou in-

stalovány samoobslužné kasičky 
pro platbu v hotovosti,“ doplnil 
Daniel Dunovský. 

Implementace celého systému 
včetně zkušebního provozu by 
měla po podpisu smlouvy trvat 
přibližně 18 měsíců. V tuto chvíli 
dopravní podnik zodpovídá do-
tazy účastníků řízení. Lhůta pro 
podání nabídek je v tuto chvíli 
stanovena do 9. září 2022. 

Dopravní podnik dále plánuje 
podat žádost o dotaci na poříze-
ní odbavovacího systému do In-
tegrovaného regionálního ope-
račního programu. Předpoklad 
je zhruba v polovině příštího ro-
ku. Dotace by se měla pohybovat 
ve výši 85 procent, zbývající pro-

středky uhradí dopravní podnik.  
Největším úskalím bude souběž-
né fungování stávajícího a nově 
zaváděného systému. „Potřebuje-
me vysoutěžit kvalitního dodava-
tele, který si s tím poradí,“ podot-
kl ředitel dopravního podniku. 

Stávající odbavovací systém 
v MHD je technicky zastaralý 
a nevyhovuje již nárokům ces-
tujících a ani objednatelů dopra-
vy. „Dopravní podnik byl jedním 
z prvních dopravců v Ústeckém 
kraji, který elektronický odbavo-
vací systém ve vozidlech zajistil, 
a proto nyní provozuje systém té-
měř nejstarší,“ připomněl šéf do-
pravního podniku. 

(sol)

Nový odbavovací systém pro 
mosteckou MHD se už soutěží  

MOSTECKO – Veřejná zakázka na nový odbavovací systém MHD na 
Mostecku je vyhlášena. Cestující by ho mohli vyzkoušet v příštím 
roce.  

Prodám BMW X5
Karoserie: SUV; obsah: 2,0; palivo: nafta; rok výro-
by: 9/2016; řazení: automat; najeto: 64 000 km; kou-
peno jako nové; bez poruch; výbava: Přední a zadní 
kamera, navigace, vyhřívaná sedadla u řidiče, spo-
lujezdce a zadních sedadel, CD přehrávač, navigace, 
přídavné prahy. Více na tel.: 739 030 454. 

Trucky se 1. září vypraví  
na spanilou jízdu městem...

Zoopark zve 
na Den zvířat

ÚSTECKÝ KRAJ -  Chomutovský zoopark zve 1. října od 14 do 17 ho-
din na tradiční oslavu Dne zvířat a zároveň na zakončení hlavní části 
sezony.

Atrakce, stánky a další zábavná stanoviště budou po celém areá-
lu. Nebude chybět zastávka u  stanoviště sokolnice s dravými ptáky 
a  projížďky na ponících. Na statku domácích zvířat bude  hrát ka-
pela Meet Your Street. Návštěvníci budou moci navštívit stánky  or-
ganizací  Astronomická společnost, CHKO České středohoří nebo 
místní skauti. Od rána bude u vstupu společnost Elektrowin s  pro-
jektem S vysloužilci do zoo! Pokud zde odevzdáte již nevyhovující 
malý elektrický spotřebič (např. žehlička, mixér, fén), získáte vstup 
pro dítě zdarma.

Samozřejmostí budou jízdy zoovláčkem Amálkou a naposledy 
v tomto roce vyjede také Safari expres.                                          (nov)

Pozor na krádeže kol!
LITVíNOV – Strážníci Městské policie Litvínov i jejich kolegové z PČR 
řeší v poslední době nárůst krádeží jízdních kol. 

Několik kradených kol se podařilo strážníkům zabavit.  „Kola by-
la ukradena na Litvínovsku, ale i v Německu. Úzce spolupracujeme 
s Policií České republiky. Ti zase s kolegy z Německa,“ říká  velitel 
litvínovských strážníků Martin Klika. Zároveň apeluje na cyklisty, 
aby svá kola měli dobře zabezpečená: „Zámek na sklepní kóji nemusí 
být pro zloděje náročnou překážkou. Proto i v uzamčených prostorách 
mějte kolo ještě zabezpečené  dalším způsobem. Nepouštějte nikoho 
cizího do domu a buďte všímaví, pokud potkáte cizí osobu v chodbě.“ 
Doporučuje se i bezplatná služba Litvínovanům na čipování kol. Je 
potřeba se objednat na tel. čísle 476 767 841, nebo e-mailem na ad-
rese mpo@mulitvinov.cz. Čipuje se vždy ve středu od 9 do 17 hod. 
Celý proces trvá vždy zhruba 20 minut.                                          (sol)

WWW.AGENTURADANIEL.CZ

JE ČAS NA 
 REKLAMNÍ 
 PŘEDMĚTY 
VRYJTE SE DO PAMĚTI 
SVÝCH ZÁKAZNÍKŮ 
A OBCHODNÍCH PARTNERŮ

...

MOST – Těžaři na Mostecku mají 
v  lomu Československá armáda 
další raritu, o kterou se okamži-
tě hlásí muzea a hornické spol-
ky. Na zhruba sto let starý důl-
ní vozík narazil při těžbě vel-
kostroj KU300/K73. Zařízení je 
nyní v  hledáčku milovníků hor-
nictví a jeho bohaté historie na 
severu Čech. 

Jedná se o další z pozůstatků 
po hlubinné těžbě, v tomto pří-
padě Dolu Hedvika. O podob-
né nálezy tu v poslední době ne-
ní nouze, už na jaře zde našli po-
zůstatky strojovny lanovky, která 
pomáhala vytahovat právě tyto 
vozíky z hlubiny k jámě a výklo-
pu. Velmi dobře zachovalý důl-
ní vozík putoval nejprve od vel-
kostroje na povrch, odkud s nej-
větší pravděpodobností zamíří 
do Podkrušnohorského technic-
kého muzea. Tam v minulých le-
tech skončilo také hornické zaří-
zení a vybavení hlubinného do-
lu v bočních stěnách lomu ČSA. 
Rozšířilo expozici hlubinného 
dobývání hnědého uhlí. Vyba-
vení za bezmála 1,5 miliónu ko-

run darovala Podkrušnohorské-
mu technickému muzeu těžební 
společnost Severní energetická 
ze skupiny Sev.en Energy. Další 

části stěnové technologie muzeu 
zapůjčila. V  muzeu tak vznik-
la maketa hlubinného dolu, kte-
rá nemá jinde na světě obdoby. 

Zda v muzeu skončí i sto let sta-
rý vozík, zatím není jisté. O his-
torický kousek mají zájem i dal-
ší spolky a sdružení.              (ink)

Těžaři v lomu na Mostecku  
vyhrabali stoletý vozík

Na zhruba sto let starý důlní vozík narazil při těžbě velkostroj KU300/K73.

Výkon nových fotovoltaic-
kých elektráren představuje 
6 procent z celkové kapacity fo-
tovoltaik v ČR. Jejich roční vý-
roba se bude pohybovat kolem 
130 GWh. Takové množství ze-
lené energie by samo o sobě po-
krylo přes 2 procenta roční spo-
třeby Ústeckého kraje. 

„Tyto nové zdroje pozitivně 
ovlivní energetickou soběstač-
nost celého regionu a pomohou 

České republice k ozelenění elek-
tro-energetického mixu. Budeme 
tak mít zase o krok blíže k plně-
ní národních dekarbonizačních 
cílů. Současně je tento projekt 
důležitou součástí transformace  
Sev.en Energy, a to zejména v sy-
nergii s  jejím hlavním transfor-
mačním projektem Green Mi-
ne,“ říká Pavel Farkač, manažer 
rozvojových a transformačních 
projektů Sev.en Energy.

Skupina v  současné době 
zpracovává podklady ke staveb-
nímu povolení pro všech pět 
projektů, čímž se přibližuje sa-
motnému počátku výstavby ve 
vybraných lokalitách v  oko-
lí měst Most a Litvínov. Nové 
elektrárny by mohly začít vyrá-
bět v r. 2025. „Rádi bychom po-
sílili konkurenceschopnost zelené 
energie z velkých fotovoltaických 
elektráren. Intenzivně mapujeme 
prostředí PPA  kontraktů s  am-
bicí najít pro tuto energii přímé 
spotřebitele. Vedeme také jedná-
ní s potenciálními investory, kte-
ří se zajímají o přímý kapitálový 

vstup do tohoto čerstvě resuscito-
vaného odvětví české energetiky,“ 
vysvětluje Pavel Farkač.  

Sev.en Energy se i nadále za-
měřuje primárně na zdroje se 
stabilní dodávkou energií, nic-
méně kapacita nových solár-
ních elektráren má podle Pavla 
Farkače potenciál zajistit ener-
getickou soběstačnost novým 
investičním záměrům v  regio-
nu. „Velikost 130 MW přitom od-
ráží pouze první vlnu záměrů  
Sev.en v oblasti FVE. V zásobníku 
máme další plochy s  ještě větším 
energetickým potenciálem,“ uza-
vírá Pavel Farkač.                   (ink)

Na Mostecku by mohly energii  
vyrábět fotovoltaické elektrárny
MOST - Skupina Sev.en připravuje na Mostecku pět projektů nových 
fotovoltaických elektráren. Druhý největší producent elektřiny v ČR 
tak aktivně vstupuje do moderního energetického odvětví. Svoji 
stávající a aktuálně zcela vytíženou výrobní kapacitu v  uhelných 
elektrárnách tím rozšíří o dalších 130 MW z obnovitelných zdrojů.  

Sev.en Energy  v  současné době zpracovává podklady 
ke stavebnímu povolení pro všech pět projektů, čímž se 
přibližuje samotnému počátku výstavby ve vybraných 
lokalitách v okolí měst Most a Litvínov. Nové elektrárny 
by mohly začít vyrábět v r. 2025. Všech pět zdrojů by mě-
lo vyrůst mimo pozemky zařazené v zemědělském půd-
ním fondu, nehrozí tedy, že by zabíraly půdu např. pro 
zemědělskou produkci. Zčásti budou využity i některé 
brownfieldy.

Foto zdroj: © Archiv PF

Pavel Farkač
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Vyklízení domů, bytů, chat
+420 601 521 459

Firma s letitými zkušenostmi v oblasti správy a údržby 
vlastněných bytových domů a nemovitostí nabízí služby  

i ostatním společenstvím vlastníků.

Sídlo společnosti: ul. J. Skupy 2522 , 434 01  Most
Telefon: 476 705 084, 476 100 758

Vedení evidence domů
Vedení pasportů bytů
Zajištění správného nastavení předpisů služeb včetně jejich rozúčtování 
dle platné legislativy
Výpočet a evidence nájemného a plateb za služby spojené s bydlením
Provádění inkas a plateb z bankovního účtu nájemce
Vypracování evidenčních listů
Vypracování a evidence nájemních smluv
Evidence dlužného nájemného včetně poplatku a úroku z prodlení
Zpracování podkladů pro vyúčtování nákladů na služby spojené s 
bydlením na jednotlivé uživatele
Ke správě výše uvedených činností používáme nejmodernější software 
a tak můžeme nabídnout skutečně účinnou podporu ohledně této 
problematiky.
K zajištění všech legislativně vyžadovaných náležitosti nabízíme dále:
Sledování a zajištění termínů veškerých revizí
Organizace provedení revizí a případně i oprav nedostatků z těchto revizí 
vyplývajících
Soudní i mimosoudní vymáhání dluhů vůči vašemu společenství 
vlastníků.

VÝZVA K VÝKUPU  
BYTOVÝCH JEDNOTEK
Společnost MOSTECKÁ BY-

TOVÁ, a.s. odkoupí bytové jed-
notky v  osobním vlastnictví. Vý-
kup bytových jednotek bude prováděn od všech vlastníků (fyzic-
kých či právnických osob) vlastnících bytové jednotky na území 
města Mostu. Výkup bytových jednotek bude probíhat v  souladu 
s Pravidly pro výkup bytových jednotek schválenými jediným akci-
onářem společnosti dne 3. 2. 2022.

Nabídka k prodeji bytové jednotky od vlastníka musí obsahovat 
údaje uvedené v čl. VII. Pravidel pro výkup bytových jednotek. 

Nabídku k prodeji lze doručit písemně či osobně na adresu:
MOSTECKÁ BYTOVÁ, a.s.
J. Skupy 2522
434 01  Most 
nebo elektronicky na e-mail katanikova@mostecka-bytova.cz

Kupní cena bude stanovena znaleckým posudkem.
Náklady spojené se zpracováním znaleckého posudku a vkladem 
kupní smlouvy do katastru nemovitostí hradí MOSTECKÁ BYTO-
VÁ, a.s.
Bytová jednotka nesmí být zatížena jakýmkoliv dluhem vůči SVJ, na 
bytové jednotce nebude váznout zástavní právo a jiná věcná ome-
zení. Podrobné informace k výkupu budou poskytnuty na tel. čís-
le 476 705 084.
Pravidla pro výkup bytových jednotek jsou zveřejněna na webu 
www.mostecka-bytova.cz

MOST/ÚSTECKÝ KRAJ - Léka-
ři v mostecké nemocnici nově 
provádí vyšetření magnetic-
kou rezonancí u dětí v celko-
vé anestezii.  Nemocnice má 
k dispozici anesteziologický 
přístroj k magnetické rezonanci 
a  infuzní techniku a monitoring 
včetně plynového modulu, aby 
bylo možné podávání plnohod-
notných anestezií a sedací za 
bezpečných podmínek. Dětští 
pacienti z Mostu a okolí tak ne-
budou muset za tímto vyšetře-
ním cestovat.

„Jedná o dětské pacienty, kdy 
požadavky na jejich vyšetře-
ní jsou poměrně veliké a dopo-
sud jsme je museli odesílat na ji-
ná pracoviště, většinou do Pra-
hy. Jsem velmi rád, že jsme dě-
tem schopní tuto diagnostiku 
poskytnout přímo u nás a věřím, 
že tuto novinku ocení i rodiče, 
pro které převozy dětí na vyšet-
ření často představují problém. 
Určitě toto ale využijeme i u  do-

spělých, kteří mají diagnostiko-
vanou klaustrofobii a toto vyšet-
ření je pro ně tedy bez anestezie 
nekomfortní. Službu ale budeme 
poskytovat i samoplátcům, kte-
ří mají z magnetické rezonance 

z nějakých důvodů obavy,“ říká 
ředitel nemocnice Most Pavel 
Markalous. 

Anestezii či sedaci budou za-
jišťovat erudovaní lékaři ane-
steziologicko-resuscitačního 
oddělení mostecké nemocni-
ce s náležitou praxí v oboru. 
„U malých dětí je sedace nebo 
celková anestezie při vyšetření 
na magnetické rezonanci nutná 
zejména proto, že nevydrží být 
v nehnuté poloze po nezbytnou 
dobu vyšetření.  Dítě se uspává 

opravdu jen na toleranci zajiště-
ní dýchacích cest nebo na to, aby 
si spontánně ventilovalo. U do-
spělých pacientů je to většinou 
proto, že trpí klaustrofobií, či-
li jim nedělá dobře průjezd tu-
nelem. Ale může tam být i celá 
řada jiných problémů, jako jsou 
silné bolesti zad, nohou, nevydr-
ží ležet v klidu 30 minut – to jsou 
pak zejména psychiatričtí paci-
enti,“ přibližuje primář mostec-
kého ARO Miloslav Peleška.

(nov)

Nové vyšetření v mostecké nemocnici
Magnetická rezonance u dětí v celkové anestezii

 Primář mosteckého ARO Miroslav Peleška. 

„Dětský program“ bude zatím prováděn dvakrát měsíč-
ně, a to u plánovaných pacientů. Pokud bude ale zvýše-
ný zájem, počítá se s rozšířením programu.  Podmínkou 
je hmotnost dítěte, která musí být nad 5 kg. Pacient bu-
de den předem hospitalizovaný v Nemocnici Most.

MOST - Základní škola v  Hoře 
Svaté Kateřiny přihlásila svůj 
projekt na vybavení učebny 
cizích jazyků novými školními 
lavicemi a žákovskými židlemi  
do grantových projektů několi-
ka společností. Uspěla u jediné 
– u společnosti United Energy. 

Malá škola z  horské obce je  
závislá na příspěvku zřizova-
tele. Její rozpočet je velmi na-
pjatý a nákup nového nábyt-
ku by si nemohla dovolit. Jinou 
možnost než oslovit sponzory 
v  okolí neměla. Uspěla u jedi-
ného, společnosti United Ener-
gy, která poskytla na nový ná-
bytek více jak 30 tis. Kč. „Vlast-
ně ze zoufalství jsem zkoumala 
stránky větších firem v  regionu, 
jestli nenabízejí nějaké granty 
nebo jiné možnosti sponzorin-
gu. Na stránkách United Ener-
gy jsem tuto možnost našla, tak-
že jsem o grant požádala. Máme 
tady například NET4Gas, ale ti 
nám do dnešního dne ani neod-
pověděli,“ prozradila Jana Kubi-
činová, ředitelka školy, jak ji na-
padlo obrátit se na komořan-
skou teplárnu.

Místní školu navštěvují nejen 
děti z horských obcí jako Nová 
Ves v  Horách, Brandov a Ho-

ra Svaté Kateřiny včetně přileh-
lých částí. Žáky jsou dokonce 
i děti z Litvínova nebo třeba i ti, 
kteří mají trvalý pobyt v  Mos-
tě.„Základní škola v Hoře Svaté 
Kateřiny není zrovna naší spá-
dovou oblastí. Obvykle zaměřu-

jeme svou pomoc do míst našeho 
působiště, tedy do Mostu, Litví-
nova a okolí, případně na Cho-
mutovsko. Jsme si však vědomi 
skutečnosti, že školy z  malých 
horských obcí, které jsou zcela 
odtrženy od blízkosti velkých fi-

rem, to mají složitější. Navíc se 
jedná o podporu školství, kte-
ré má u nás prioritu. Proto jsme 
se rozhodli její žádosti vyhovět,“ 
vysvětlila Miloslava Kučerová, 
PR managerka United Energy.               

(nov)

Horské škole pomohla United Energy

Jako jediná pomohla Základní škole v Hoře Svaté Kateřiny společnost United Energy.

Požadavky: středoškolské ne-
bo vysokoškolské vzdělání, pra-
xe v oblasti HR, náboru zaměst-
nanců, zkušenost v oblasti pora-
denství vítána, velkou výhodou 
znalost pracovněprávní legislati-
vy, dobré komunikační a organi-
zační schopnosti, aktivní přístup 
k práci a kreativita, spolehlivost, 
samostatnost, analytické myšlení, 
dobrá znalost MS Office, řidičský 
průkaz skupiny B (aktivní řidič).

Charakteristika pracovní po-
zice: vyhledávání a nábor pra-
covníků v oblasti zdravotnictví, 

ale i napříč ostatními obory, kte-
ré v Krajské zdravotní působí, ak-
tivní vyhledávání vhodných kan-
didátů na určené pracovní pozice 
- písemný, telefonní a především 
osobní kontakt s nimi, spoluprá-
ce na personální inzerci, perso-
nální komunikaci a marketingu, 
spolupráce s vedením nemocni-
ce.

Nabídka: fixní mzda a mo-
tivační prémie za pracovní vý-
sledky, zázemí úspěšné a stabilní 
společnosti, moderní a příjem-
né pracovní prostředí, zaměst-

nanecké výhody, služební mobil 
a notebook, nástup možný ihned. 

Pokud vás nabídka pracovní 
pozice „specialista náboru“ oslo-

vila, zašlete životopis spolu s mo-
tivačním dopisem na e-mailovou 
adresu: vlasta.kasparova@kzcr.eu
.                                                  (nov)

Krajská zdravotní hledá „specialistu náboru“
ÚSTECKÝ KRAJ - Chcete se podílet na výběru nových zaměstnanců 
pro největšího zaměstnavatele v Ústeckém kraji a jednoho z největ-
ších poskytovatelů zdravotní péče v ČR? Krajská zdravotní hledá 
nové posily do týmu Úseku řízení lidských zdrojů.
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Poděkování pro DIAMO
Vážený pane Seidle, děkuji Vám 

za podporu veslařského sportu 
v Mostě a za podporu 1. Coastal-
Rowingu na jezeře Most a 2. Beach- 
-Sprintu na jezeře Most o víkendu 
16. 9. a 17. 9., bylo nám ctí mít spo-
lečnost DIAMO s.p. za hrdého partnera závodů. Závodů se zúčast-
nili dva veslařští olympionici, Jakub Makovička a Lukáš Helešic. So-
botní on-line TV přenos z Mostu byl vysílán na velkoplošných obra-
zovkách při zahájení Mistrovství světa v Račicích ve veslování a byl 
zároveň přenášen na TV YouTube kanale ČVS. Přikládám Vám dvě 
videa z obou závodů, které jsou k vidění na YouTube kanále ČVS. 

Děkuji Vám za podporu této ojedinělé sportovní akce v České re-
publice.

S poděkováním a úctou
Miroslav Perout

Petr Červenka
ČSSD

Libuše Karbanová
ČSSD

Dušan Kovač
ČSSD

Jaroslav Neubert
ČSSD

Miroslav Dienelt
ČSSD

Ján Vojtek
ČSSD

Pavel Průša
ČSSD

Filip Sojka
ČSSD

Petr Lenc
ZPM 2022

Pavel Kopecký
ZPM 2022

Tomáš Petrmichl
ZPM 2022

Antonín Hurt
SPD

Josef Půža
SPD

Olga Francová
Svobodní

Petr Vršecký
KSČM

V Meziboří ČSSD na vítězné vlně

„Soutěž se v Krušnohoří sta-
la tradicí. Pro organizátory ak-
cí a investory se jedná o prestiž-
ní záležitost, při které se jim do-
stane ocenění především od těch, 
pro které vše připravují a plánu-
jí. Vzájemně se inspirují a potvr-
dí si, že jdou správným směrem. 
Že jejich iniciativa se lidem lí-
bí a do Krušných hor je přiláká,“ 
uvedla Petra Fryčková, ředitel-
ka Destinační agentury Krušné 
hory, která jako člen SPO-NA 
každoročně soutěž organizuje. 
„Pro vítěze, ale vlastně pro všech-
ny nominované, je účast v soutě-
ži signálem, že se jejich práce li-
dem líbí a baví je. To je to nej-

větší ocenění. Nicméně pro vítěze 
máme i další ceny včetně propa-
gace,“ doplnila.

Stříbrnou pozici obsadi-
lo Podkrušnohorské technické 
muzeum s jeho  důlním vláč-
kem - závěsnou důlní drážkou. 
Na  třetím místě zvolila veřej-
nost Večerní lyžování ve Skiare-
álu Klínovec a na čtvrtém mís-
tě skončil Poštovní aršík „Krásy 
naší vlasti“. Sdružení SPO-NA 
navrhlo ocenit na německé stra-
ně park miniatur Klein-Erzgebi-
rge v Oederanu. Soutěž se kona-
la pod záštitou hejtmana Ústec-
kého kraje Jana Schillera.      

                                              (nov)

Titul NEJ za rok 2021 pro Selský dvůr

I tentokrát dali voliči svý-
mi hlasy jasně najevo, že do-
savadní starosta svou práci pro 
město dělá dobře. ČSSD, která 
v jiných městech zcela propad-
la, získala v Meziboří jasnou 

většinu v patnáctičlenném za-
stupitelstvu. „Všem voličům dě-
kuji za podporu, kterou nás opět 
poslali do vedení města. Cítím to 
jako velký závazek a jejich dů-
věry si nesmírně vážím. Máme 

před sebou těžké období energe-
tické krize a vysoké inflace, kte-
ré dopadne na všechny. Bude-
me ale dělat vše, co je v našich 
silách a čerpat ze svých zkuše-
ností, abychom Meziboří tímto 
obdobím provedli. Ještě jednou 
všem děkuji za důvěru,“ uvedl 
Petr Červenka.                  (nov) 

Ve volbách zvítězil Petr Červenka a jeho ČSSD

ČSSD – 50,99 %, 8 mandátů
STAN+SNK – 19,29 %, 3 mandáty
SPD – 13,60 %, 2 mandáty
SVOBODNÍ – 9,95 %, 1 mandát
KSČM – 6,14 %, 1 mandát

O křesla se dělí pět stran a hnutí
MEZIBOŘí –  O křesla v mezibořském zastupitelstvu se dělí pět po-
litických stran a hnutí. Oproti předchozím volbám si ČSSD a SPD 
každá o jeden zastupitelský hlas posílila. STAN a SVOBODNí naopak 
oba po jednom mandátu ztratili. KSČM zůstává ve srovnání s před-
chozím volebním obdobím na svém.                                                         (nov)

MEZIBOŘí - V Meziboří zvítězila ČSSD v čele s Petrem Červenkou. 
Ten Meziboří vedl pět volebních období. 

ÚSTECKÝ KRAJ - Do konce srpna   mohla veřejnost rozhodovat 
o  novince v  oblasti cestovního ruchu v  Krušných horách za  rok 
2021. Nominován byl Selský dvůr Braňany, Podkrušnohorské tech-
nické muzeum - důlní vláček, Večerní lyžování ve Skiareálu Klínovec 
a Poštovní aršík v  řadě „Krásy naší vlasti“. Vítězem  je Selský dvůr 
Braňany, bývalá hospodářská usedlost, která prošla kompletní re-
konstrukcí. 

NEJ novinkou Krušnohoří se stal Selský dvůr 
v Braňanech, který se v poslední době stává 
oblíbeným místem výletníků, ale i svatebčanů.

Poštovní aršík Krásy 
naší vlasti.

Podkrušnohorské 
technické muzeum.

Večerní lyžování ve 
Skiareálu Klínovec.

Park miniatur 
Klein-Erzgebirge 
v Oederanu.
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Seznam distribučních 
míst týdeníku Homér

Most

Fotoateliér Žihla, Magistrát 

města Mostu, čerpací stanice GO, 

SBD Krušnohor, knihovna, Italská 

cukrárna, Hotel Cascade, kavárna 

Taboo, Autodrom Most, divadlo, 

Archa Most, autobusy Kavka, hos-

pic, HSRM, fotbalový stadion Most, 

Hipodrom Most, dopravní pod-

nik, Bilbo, Astra, vlakové nádraží, 

Aquadrom, Central Most

Litvínov a okolí

Schola Humanitas, Městský 

úřad Litvínov, OMW, Fitness Flo-

ra, čerpací stanice GO, Unipet-

rol, KSK Komořany, United Ener-

gy,  a.  s., Městský úřad Meziboří, 

Domov důchodců Meziboří, Cita-

dela, Resort Loučky, Spolužití, Ten-

ba, knihovna, zimní stadion, Pod-

krušnohorská poliklinika, plavecký 

bazén, hospoda Černice, zdravot-

ní středisko Horní Jiřetín, Městský 

úřad Horní Jiřetín

Ostatní města a obce

Líšnice, Polerady, Havraň, Vrsk-

maň, Bílina, Malé Březno, Strupči-

ce, Teplice, Jirkov, Chomutov

DALŠÍ ZPRÁVY A ZAJÍMAVOSTI NAJDETE NA WWW.HOMERLIVE.CZ

Představujeme Hyundai i30 v limitované edici Family. Je dostupný jako prostorné kombi, elegantní 
a současně praktický fastback nebo sportovně střižený hatchback. S úspornými motory včetně 
čtyřválcového 1,5i 110 k, moderní konektivitou a bohatou výbavou. Navíc s možností získat 
praktické příslušenství za polovinu ceny. Pro každou rodinu.

* Reprezentativní příklad financování Hyundai i30 Hatchback FAMILY Smart 1,5i s programem Hyundai Finance: pořizovací cena 464 990 Kč 
vč. DPH; výše úvěru 139 497 Kč; akontace 70 % (325 493 Kč); pevná úroková sazba 0,99 % p. a.; RPSN 13,09 % p. a.; 1.–23. měsíční splátka úvěru 
1 121 Kč; 24., poslední nepravidelná splátka bez pojištění 116 248 Kč; měsíční splátka pojištění 1 216 Kč; poplatek za poskytnutí úvěru 0 Kč; délka 
úvěru 2 roky. Celková částka k uhrazení (jistina, úroky, pojištění, poplatek) 171 215 Kč, pojištění obsahuje havarijní pojištění a povinné ručení 
(spoluúčast 10 %, min. 10 000 Kč). Platnost nabídky je do 30. 9. 2022 nebo do odvolání. Poskytovatelem úvěrového financování a zadavatelem 
reklamy na finanční produkt je společnost ESSOX s.r.o. Poskytovatelem pojištění je společnost UNIQA pojišťovna, a.s.  
Příklad financování je orientační.

Hyundai i30 v limitované edici FAMILY.

Pro každou rodinu.

Autosalon Most s. r. o.
Nad Koridorem 776, 434 01 Most
tel.: 775 42 40 40
www.hyundai-most.com

Již od

409 990 Kč

Financování s miniúrokem* 

od 0,99 %

Hlavním úkolem Destinační 
agentury Krušnohoří je: zvýše-
ní konkurenceschopnosti Kruš-
ných hor, zajištění spoluprá-
ce mezi aktéry cestovního ru-
chu v Krušných horách, efek-
tivní a koordinovaný marketing 
Krušných hor, vytvoření a napl-
ňování strategie cestovního ru-
chu Krušných hor a zastupová-
ní, prosazování a hájení zájmů 
členů DA Krušnohoří. Jedná se 

o práci na plný úvazek za mzdu 
50 – 70 tisíc korun, plus pohyb-
livá motivační složka. Přihláš-
ky můžete zasílat v písemné po-
době na adresu: Krajský úřad 
Karlovarského kraje, Závodní 
353/88, 360 06, Karlovy Vary. 
Uzávěrka přihlášek je 14. října  
ve 12 hodin. 

Destinační agentura Kruš-
nohoří, z.s. vzniká jako společ-
ný záměr Karlovarského kraje, 

Ústeckého kraje a Montanregi-
on Krušné hory – Erzgebirge, 
o.p.s. Letos 30. srpna byla slav-

nostně podepsána dohoda o za-
ložení spolku.

(nov)

Hledá se šéf Destinační agentury Krušnohoří
ÚSTECKÝ KRAJ - Nově založená Destinační agentura Krušnohoří, 
z.  s., hledá nového ředitele či ředitelku. Chopíte se výzvy a udáte 
směr jejímu fungování?

ÚSTECKÝ KRAJ - Dva roky a tři 
měsíce trvala výstavba výukové-
ho objektu Fakulty zdravotnic-
kých studií Univerzity Jana Evan-
gelisty Purkyně zaměřeného na 
výchovu nových mediků. Novou 
budovu fakulty slavnostně ote-
vřel, společně s dalšími význam-
nými hosty, také hejtman Ústec-
kého kraje Jan Schiller.

Z důvodu přímého propoje-
ní teorie s praxí je objekt přímo 
v areálu Masarykovy nemocni-
ce v Ústí nad Labem. Jen spojo-
vací chodba bude dělit studenty 
od pracovníků nemocnice – i to 
je unikum supermoderní stav-
by za bezmála 437 milionů ko-
run a dalších 39 milionů korun 
stálo vybavení. Od nového aka-
demického roku se zde budou 
vzdělávat studenti zdravotnic-
kých oborů na té nejvyšší úrov-
ni. „Líbí se mi jedinečné napaso-

vání studijního komplexu do ne-
mocničního areálu. Navíc budou 
mít studenti k dispozici opravdu 
to nejmodernější vybavení,“ uve-
dl hejtman Ústeckého kraje Jan 
Schiller.

Fakulta má pět podlaží, z toho 
jedno částečně podzemní a čty-
ři nadzemní. V nové budově se 
nachází kromě učeben, labora-
toří také dvě simulační centra, 
ve kterých mohou studenti, od-

děleni skleněnou 
stěnou, sledovat 
různé druhy vy-
šetření a zacházení 
s pacientem a při-
tom se vzájemně 
neruší. Je zde i mul-
tifunkční přednáš-
ková aula s kapaci-
tou 326 míst a dva 
menší přednáškové 
sály.                      (nov)

Hejtman otevřel supermoderní  
objekt pro mediky

Hejtman Jan Schiller byl oceněn pamětním 
listem za významný podíl na rozvoji fakulty.

V této učebně se budou učit 
studenti oboru Fyzioterapie

Učebna oboru Porodní asistence.

Všechny čtyři přírodní pa-
mátky jsou součástí evropsky 
významné lokality Východní 
Krušnohoří. Pro tyto památky 
je nutná zvláštní územní ochra-
na za účelem podpory popula-
cí zjištěných vzácných druhů 
lesních společenstev se vzácný-
mi druhy živočichů, rostlin, po-
případě i hub. „V příštích dvou 
letech plánuje Ústecký kraj vy-
hlásit další čtyři přírodní rezer-
vace a sedm přírodních pamá-
tek, převážně na území Kruš-
ných hor,“ sdělila 1. náměstkyně 
hejtmana  Lubomíra Mejstříko-

vá  a  dodala:  „Přestože je Ústec-
ký kraj považován za průmyslo-
vou oblast, příroda je zde úžas-
ná. Stav přírody má nepochybně 
vliv i na kvalitu života lidí. Pro-
tože mám v gesci oblast životního 
prostředí, se zájmen sleduji veš-
kerou činnost odboru životního 
prostředí a zemědělství krajského 
úřadu, kde pracuje řada skvělých 
odborníků.“ 

 V současné době je v působ-
nosti krajského úřadu již 73 pří-
rodních památek, 27 přírodních 
rezervací a dvě smluvně chráně-
ná území.                              (nov)

V kraji přibyly nové přírodní památky

Pekelské údolí Foto: Jiří Michálek

ÚSTECKÝ KRAJ  - V Ústeckém kraji  byly schváleny čtyři přírodní pa-
mátky. Hovězí skály, Najštejnské bučiny, Buky na Bouřňáku a Pekel-
ské údolí.

Skládka CELIO na Mostecku 
musí doplnit plán likvidace ne-
bezpečných styrenů. Požaduje to 
Česká inspekce životního pro-
středí, která objevila na skládce 
tyto nebezpečné látky už vloni. 
Krajský úřad Ústeckého kraje ny-
ní čeká na doplnění dokumentace 
od provozovatele skládky do kon-
ce října. Inspekce nesouhlasí s tr-
valým odstraněním sudů s obsa-
hem polotekutých nebo polotu-
hých styrenových smol ve vybu-
dovaných kójích. Požaduje jejich 
samostatné uložení tak, aby moh-

ly být po nalezení jiného řeše-
ní opětovně vyjmuty, zpracovány 
a odstraněny. „Bezpečnostní ra-
da Ústeckého kraje vzala předlože-
né informace o skládce CELIO na 
vědomí, ale vyjádřila znepokoje-
ní nad vývojem a řešením situace. 
Bohužel, jako kraj k tomu máme 
výrazně omezené kompetence da-
né zákonem. Budeme se však na-
dále snažit o to, aby byly extrém-
ně nebezpečné odpady na sklád-
ce CELIO co nejdříve zlikvidová-
ny,“  shrnul postoj bezpečnostní 
rady hejtman Jan Schiller.    (nov)

Bezpečnostní rada jednala o CELIU
Hejtman je řešením znepokojen

ÚSTECKÝ KRAJ - Bezpečnostní rada Ústeckého kraje projednala 
aktuální informace ke skládce CELIO, kde se vloni objevila ukládka 
extrémně nebezbečné látky styren.

Josefínské slavnosti
ÚSTECKÝ KRAJ - 
Město Terezín zve 
na tradiční Jose-
fínské slavnosti, 
se zaměřením na 
vojenskou histo-
rii, a to 1. října od 
10 do 20 hodin.

Přesuňte se v ča-
se do období, které 
znáte z pohádky S čerty nejsou žerty. Uvidíte vojenské přehlídky, ale 
i ukázky vojenského výcviku, velkolepou denní bitvu a fascinující 
noční bitvu, slavnostní průvod městem, tržiště, stará řemesla i pest-
rý doprovodný program. Přijďte se podívat na největší slavnosti 18. 
století v České republice do královského pevnostního města Tere-
zín.

Akce se koná v rámci Rodinného stříbra Ústeckého kraje. Po-
drobný program na Facebooku města Terezín.                            (nov)

Uvidíte velkolepou denní bitvu, fascinující 
noční bitvu a mnoho dalšího.

Kauza s nebezpečným odpadem na skládce Celio zahýbala 
všemi okolními městy včetně ústeckého hejtmanství.
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MOST/ÚSTECKÝ KRAJ – Krajská zdravotní představila 
vizi Nemocnice Most za 25 let. Generel rozvoje zpraco-
vala architektonická kancelář ra15, a.s. 

Postupná přeměna čeká všechny nemocnice Kraj-
ské zdravotní. Nemocnice Most bude však první vlaš-
tovkou. „Generel vidíme jako možnost rozvoje zdravot-
ní péče a její organizace. Řeší se v něm i vybudování ur-
gentních příjmů, které bohužel často musejí suplovat pé-
či praktických lékařů. Generel mostecké nemocnice jsme 
viděli jako největší rébus. Jedná se v podstatě o monoli-
tický celek, který nemá opuštěné budovy, nemá na první 
pohled možnost rozvoje,“ uvedl generální ředitel Kraj-
ské zdravotní Petr Malý. 

Podle radního Ústeckého kraje Jana Růžičky uvedou 
plánované investice mosteckou nemocnici do takové-
ho stavu, ve kterém ji všichni chtějí mít. „Finanční sta-
bilita Ústeckého kraje je ve výborné kondici, jsme při-
praveni uvolnit čtvrt miliardy korun,“ uvedl radní. Jak 
dodal hejtman Ústeckého Kraje Jan Schiller, zmíněnou 
částku se kraj rozhodl nyní investovat právě do mostec-
ké nemocnice, protože je nejlépe připravena. „Očeká-
vám naopak skvělou práci personálu, protože v jeho cho-
vání vůči pacientům jsou velké rezervy,“ řekl hejtman 
a dodal: „ V minulosti se opravily pavilony mostecké ne-
mocnice zvenku, ale i vnitřek si zaslouží další a další in-
vestice. První investice se uskuteční už příští rok, a to do 
rekonstrukce chirurgické jednotky intenzivní péče a dět-
ského oddělení. Velmi potřebný urgentní příjem pro další 
rozvoj nemocnice může Krajská zdravotní začít projek-
tovat.“                                                                            (nov)

Krajská zdravotní představuje budoucnost 
Jak bude vypadat mostecká nemocnice za pětadvacet let?

„Budoucnost“ všech nemocnic Krajské zdravotní  je připravená, 
jen ji spustit. Jako první se proměny dočká mostecká nemocnice.

Vzhledem k tomu, že mostecká nemocnice nabízí řadu 
specializovaných pracovišť a funguje pro spádovou oblast celého 

okresu Most, velký problém je parkování. To by měl vyřešit 
parkovací dům. Velkou změnou by měl projít i urgentní příjem. 

Ten by se mohl začít nově budovat už příští rok.
Psychiatrie je dnes velmi vytíženým oborem. Vybudování další 
jednotky v Mostě má odlehčit ostatním pracovištím v kraji.

Počítá se s výstavbou rezidenčních bytů pro zdravotníky, kterých 
je obecně žalostný nedostatek ve všech nemocnicích. Nabídka 
bytů by měla pomoci do nemocnice v Mostě přilákat lékaře a 
sestry. Velkou výzvou je velká Léčebna dlouhodobě nemocných, 
tak zvaná LDNka. Ta by měla vzniknou v budově bývalé infekce, 
která je nyní v majetku města Mostu.

 Současná nemocnice Most má 1 400 zaměstnanců,  787 lůžek a 26 oddělení. 
Ročně je hospitalizováno zhruba 30 tisíc pacientů. Téměř 250 tisíc pacientů je 
ročně ošetřeno v ambulancích a odborných poradnách. Zdejší porodnice je se 
svými 1 350 porody ročně na druhém místě v Ústeckém kraji.

V rámci  nemocnice se zrekonstruuje chirurgické 

oddělení jednotky intenzivní péče i dětské JIPky, 

a urgentní příjem. Vybudují se tolik potřebné par-

kovací kapacity v podobě parkovacího domu, velká 

psychiatrie, léčebna dlouhodobě nemocných, rezi-

denční byty pro zdravotníky a  centralizované labo-

ratoře. Generel rozvoje Krajská zdravotní zpracová-

vá pro všechny své nemocnice. 


